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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE RUSSAFA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
RUSSAFA DEL DIA 30 DE MARÇ DE 2021

A l'Ajuntament de València situat al Carrer Amadeu de Savoia 11, a les 18:30 hores del día
30 de març davall la Presidència del Sra. Isabel Lozano Lázaro,i l'assistència del Vicepresident
Sr. Borja Sanjuán Roca es va reunir en sessió ordinaria telemática, el Consell de Districte de
Russafa, amb l´assistencia dels components del mateix; pel Grup municipal Compromis els
vocals Gabriel Izquierdo Martínez, Javier Bofarull Marraco i Vicent j. Puchades Vila pel Grup
municipal Socialista els vocals Javier García Safont i Gonzalo Gayo Corbella, pel Grup
municipal Partirt Popular Jacobo Navarro de Peralta García i  Enrique Martínez Olmos, pel Grup
municipal Ciutadans Ignacio Sánchez Amorós i   pel Grup municipal VOX   Juán Jose Gil
Albiach, actuan com a Secretari Sr. Francisco Martín Cruz.

Assisteix   a la sessió   la regidora   del Grup Popular Sra. Paula Llobet i la regidora del Grup
Ciutadans Sra. Rocio Gil
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació de l'acta de la sessió anterior de data 2 de decembre de 2020

Pregunta la Presidència si els membres del Consell estan d'acord amb el text de l'acta de la
sessió de data 2 de desembre de 2020.

Intervé el vocal Jacobo Navarro del Grup Popular per a pregar que es reproduïsquen en les
actes les intervencions dels diferents vocals de manera mes equitativa.

S'aprova per unanimitat dels membres del Consell l'acta de la sessió referida

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Elevar al Consell de Districte l'aprovació de les activitats dels grups de treball de la Junta de
districte de Russafa any 2021

  Intervé la Presidència per a informar de dos assumptes referits al funcionament del
Consell avanç de tractar aquest punt . En primer lloc s'ha fixat el calendari de les reunions del
Consell per a enguany, resultant les següents dates: 16 de juny,22 de setembre i 15 de desembre.
Sempre dimecres i a les 18.30 hores. D'altra banda se sol·licitarà als grups municipals que a l'hora
d'enviar les iniciatives de mocions al Consell , elaboren un resum descriptiu de l'assumpte que
servisca per a la seua inclusió en l'ordre del dia. Així mateix s'adjuntaran les mocions a la
convocatòria.

DEBAT

La Presidència dona la paraula al vocal  del Grupo Socialista  Javier García que enumera
les activitats proposades per a enguany del :Grup d'activitats Econòmiques i Turisme

Xarrada de Consum...........................300 €

Guía cultural de Russafa................1.250 €

Premi Turisme Responsable.............900 €

Turista per un dia.............................. .0€

Costureres al mercat.............................0€

TOTAL 2.450

Intervé Javier Bofarull vocal del Grup Compromis que enumera les activitats proposades
per a enguany pel  :Grup de Benestar Social

Taller reciclatge d´oli..............200 €

Talleres Salut + energia..........150 €
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Taller cultura poble Gitano....200 €

Jornades de salut...................1.000€

Taller per apoderament per a dones.. pendent de romanent.

TOTAL 1.550 €

Queda alguna activitat per concretar referida al soroll generat per les taules i cadires al
carrer que es proposarà per a la seua aprovació en Consells posteriors.

Intervé el vocal coordinador del  Gabriel Izquierdo que enumera les Grup de Cultura
activitats proposades per a enguany:

Concurs  cientificoténic.............650 €

Concur de Graffiti.....................300 €

Concurs Relat Curt..................1.600 €

Concurs de manualitats... ..........200 €

Horts urbans...............................400 €

Concurs de cómic.......................400 €

Concurs de fotografía.................750€

Activitats musicals :

 Pagaments societats musicals, ajudes a festes...5.000 €

 Acondicionament concerts...................................600 €

 Pla de contingencia ...........................................1.000 €

Colaboració amb entitats:

Jarit.................................650 €

Russafa escènica.............650 €

Valéncia negra ...............650 €

Russafart........................650 €

TOTAL 13.500

Intervé el vocal Javier García que enumera les activitats proposades per a enguany pel 
Grup d´Urbanisme:
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Exposició fotográfica antigues del districte................600 €

Concurs de maquetes dels barris................................300 €

diseñ de joguets reciclats............................................300 €

Concurs  dibuixa la teua plaça...................................350 €

Visita planta reciclatge..................................................0€

Concurs d´idees.............................................................0€

TOTAL  1.550 €

Finalment les despeses comuns a tots els Grups y altres activitats transversals:

Comuns a tots els Grups:

Premi Institucional.......................1.560 €

Difusió.........................................1.000 €

TOTAL 2.560

Activitats transversals:

Itineraris-Visites:

Tipus cultural-patrimonial/Turistics/reflexius.........750€ a 150€ per itinerari.

Passejos de Jane..................................................................242 € per itinerari

Xarrades sobre model de ciutat (diversa tematica)..............500€

TOTAL 1.492

El total del pressupost assignat ascendeix a 23.102 € sobre 23.711, la qual cosa deixa un
romanent de 609 €.

Intervé el vocal Jacobo Navarro del Grup Popular per a manifestar el seu descontentament
amb les incidències que van ocórrer en la reunió telemàtica dels grup de treball, al no poder
connectar-se a la reunió perquè ningú li mane el nou linck una vegada que l'aplicació municipal
va fallar. Sol·licita aclariments sobre algunes de les activitats proposades en particular : sobre
condicionaments dels concerts i el pla de contingència. Així mateix i respecte a les ajudes dels
festivals de barri, l'assignació referida a l'associació Jarit sempre és per als carnestoltes, per la
qual cosa enguany, aqueixa activitat no podrà subvencionar-se aquets any. 
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Intervé Juan José Gil, vocal del Grup municipal VOX perquè li aclarisquen qui seran els
ponents de la xarrada prevista sobre consum. D'altra banda respecte als horts urbans recorda que
l'activitat estava pressupostada en 200 i ara apareixen 400 euros. Finalment no comprén perquè
l'activitat de cultura gitana apareix en el grup de benestar social i integració i no en el de cultura.

Intervé el vocal Enrique Martinez del Grup Popular per a queixar-se del funcionament del
grup de cultura al qual no va poder connectar-se bé en l'última reunió, amb mig hora de
retras,incidencia que le ocurrio a otras personas que querían participar, i que només s'ha
assabentat de les propostes pel excel que li han enviat amb posterioritat. És normal que puguen
haver-hi fallades tècniques, però si ocorren cal assegurar-se abans de seguir, que tots els
membres dels grups puguen participar.

Intervé Gabriel Izquierdo vocal del Grup Compromis per a aclarir que efectivament el pla
de contingència es contracta per separat per a l'acte de les associacions musicals amb una
empresa especialitzada , per les mesures de seguretat antiCOVID. Quant a l'aportació per a
l'entitat Jarit, el que se subvenciona són els actes no a les associacions, per la qual cosa haurà de
presentar una nova proposta , al no haver-se realitzat enguany el Carnestoltes. Sinó hi ha una
activitat subvencionable aqueixos diners s'assignarà a una altra activitat. D'altra banda reconeix
que va haver-hi problemes tècnics en la sessió telemàtica del grup, en impedir l'aplicació mes de
10 assistents. S'ha exigit solució als serveis tècnics municipals, que desconeixen el motiu d'aquest
mal funcionament, i s'estan buscant solucions alternatives. Quant a l'activitat d'horts urbans,
efectivament es valoren en 200 euros , però es preveen dues edicions, per això la quantitat final
de 400.

Intervé Javier García vocal del Grup Socialista per a aclarir que algunes activitats s'han de
treballar mes en els següents reunions dels Grups de Treball, per exemple respecte als
participants de les xarrades sobre consum. I que encara queda un romanent per a altres activitats
que haurà d'assignar-se al llarg de l'any. Unes altres no tenen despesa assignats, per no ser precís.
També manifesta que una major participació dels vocals en els grups evitaria moltes dels dubtes
que ara es plantegen., i prega que se siga una mica mes comprensiu amb els possibles errors
comesos. 

Intervé la Presidenta per a aclarir que l'activitat de Cultura Gitana aquesta en Benestar
Social, perquè el seu objectiu és ajudar a la inclusió del col·lectiu mitjançant el coneixement de la
seua cultura.

Intervé el tècnic municipal d'animació, per a matisar que en la reunió del grup de cultura i
demes d'activitats econòmiques i turisme , efectivament va fallar, l'aplicació LIFESIZE que
utilitza l'Ajuntament i que els serveis tècnics no li han pogut donar explicacions del per què. Es
va procedir a canviar l'aplicació a causa de la urgència d'aprovar els pressupostos per a aquest
consell. Que no va poder donar al vocal Jacobo Navarro, el nou enllaç de l'aplicació que es va
tindre que utilitzar posteriorment per no disposar del telèfon del vocal, al que contesta Jacobo
Navarro que va enviar dos correus, responent el tècnic municipal que el lamente però que
aqueixos correus no li van arribar.

Intervé la Presidenta per a deixar clar que els problemes tècnics en les reunions dels grups
de treball, han de resoldre's per a les següents convocatòries.



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 30 DE MARÇ DE 2021 6

Intervé el vocal Jacobo Navarro per a informar que alguna suma no és correcta . És el cas
de l'acte institucional que ascendeix a 1.560 euros, i no als 1.400 previstos. I en les activitats
culturals falten sumar 300 euros pel que el muntant final seria mes i això afectaria als romanents
calculats que no mes serien 609€ . D'altra banda no accepta que es diga que no es participa en els
grups, amb tots els problemes que hi ha hagut amb les reunions preparatòries.

Intervé el vocal Gabriel Izquierdo per a dir que el document excel, pot haver tingut algun
error material sense importància o d'assignació d'alguna activitat a un grup o un altre, i que el que
procedeix és simplement repassar les sumes i ajustar les xifres.

Intervé el vocal Juan José Gil per a comunicar que posat en contacte amb els serveis
tècnics municipals, se li ha respost que no se sap el motiu del tall, i que l'Ajuntament té contractat
un servei de fins a 50 participants. Per altra banda manifesta el seu vot en contra perquè alguns
de les despeses previstes no semblen necessaris , atenent als valencians que estan en les cues de
la fam que hi ha a Mestalla, com targetes, cartells, premi institucional o col·laboracions amb
entitats del Districte.

Intervé la Presidencia per a contestar si el que planteja el vocal de VOX és que no hi haja
cap activitat del Consell enguany

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la proposta de pressupostos per a l'any 2021 sent aprovada amb 5 vots
a favor( Compromis i PSPV) , 1 en contra (VOX) i 3 abstencions (Partit Popular i Ciutadans).

3 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000023-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal VOX sobre dificultat d'accessibilitat en centre de salut
Enginyer Joaquín Benlloch

VICENTE MONTAÑEZ VALENZUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP POLITIC
VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE RUZAFA

 

Asunto: MOCION PARA EL ACCESO DE PERSONAS CON MOVILIDAD
REDUCIDA AL CENTRO DE SALUD INGENIERO JOAQUIN BENLLOCH

 

JUAN JOSÉ GIL ALBIACH, vocal portavoz del grupo municipal VOX en la Junta
de Distrito de Ruzafa, presenta la siguiente

MOCION
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JUSTIFICACION

El acceso al Centro de Salud Ingeniero Joaquín Benlloch tiene reservadas unas plazas de
aparcamiento autorizadas para vehículos de Urgencias y zona reservada a minusválidos.

 

PRIMERO. - Se observa que, desde la plaza reservada a minusválidos, no existe ninguna
rampa de acceso a la acera, ya que el bordillo a lo largo de toda la zona de aparcamiento no
tienen ningún rebaje de acceso, tanto para sillas motorizadas como para sillas portadas por
acompañantes de personas con movilidad reducida.

 

SEGUNDO.- La ocupación permanente de vehículos en zona reservada obstaculiza el
acceso a la acera por lo que los acompañantes de las personas con dificultad de desplazamiento
tienen que detener su vehículo en doble fila, ayudar a bajar a la persona, colocarla en la silla de
ruedas con riesgo de atropello por la invasión de su automóvil del carril destinado al autobús
(EMT) y teniendo que desplazarse hasta el paso de peatones situado a 30 metros desde la plaza
reservada a tal efecto por ser el único punto de fácil acceso.

Se adjunta anexo con fotografías.

 

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación si procede, se adopten los siguientes

ACUERDOS

UNICO. - La Construcción de una rampa que parta directamente de la zona de
aparcamiento reservado a personas con movilidad reducida y facilite el acceso a la acera y, por
consiguiente, al Centro de Salud ubicado junto en frente a dichas plazas, evitando de esta forma
riesgos innecesarios como los descritos en la JUSTIFICACION precedente.

 

En Valencia a 3 de febrero de 2021

 

Vocal portavoz de Vox en Distrito Ruzafa

 

Fdo. Juan José Gil Albiach
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##ANEXO-1763413##
                                                     

 GRUPO MUNICIPAL VOX  
 

2 
NOTA: Prohibida la difusión de este documento 

 
ANEXO I – FOTOGRAFÍAS 
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DEBAT

Intervé Juan Jose Gil , vocal del Grup Municipal VOX, llegint la moció presentada i
sol·licitant el vot a favor d'aquesta.

Intervé Javier García, vocal del Grup Socialista, en nom de l'equip de govern comunicant
que els serveis municipals estan en vies de resoldre el problema amb l'ampliació de la plaça de
PMR a una amplària de 3,60 metres, creant al costat d'ella un corredor per als vianants de 1,50
metres que donarà accés a la vorera, devent en aqueix punt realitzar-se el rebaixe en la vorera.

Intervé Jacobo Navarro, vocal del Grup Popular per a felicitar-se que es resolga el
problema gràcies a la moció presentada.

Intervé Ignacio Sánchez , vocal Ciutadans, per a sol·licitar se substituïsca en la moció , el
terme "minusvàlids", per persones amb mobilitat reduïda.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la moció presentada amb el canvi teminològic sol·licitat és aprovada per
unanimitat dels vocals assistents.

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000023-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal VOX relativa a seguretat viària en Carretera Assagador
del Morro

VICENTE MONTAÑEZ VALENZUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP POLITIC
VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE RUZAFA

 

Asunto: MOCION RELATIVA A LA CARRETERA AZAGADOR DEL MORRO

 

JUAN JOSÉ GIL ALBIACH, vocal portavoz del grupo municipal VOX en la Junta
de Distrito de Ruzafa, presenta la siguiente
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MOCION

 

 

JUSTIFICACION

Al final de la Carretera de Azagador del Morro en confluencia con la Calle de la Ilusió,
existe una valla de protección constantemente derribada por la colisión de vehículos procedentes
de la Carretera Azagador del Morro, que se estrellan contra la misma y se precipitan al terreno
agrícola con un desnivel de 1 metro. Esta situación viene siendo recurrente debido a la escasa
visibilidad de la zona y ausencia de señalización alguna que advierta de tal peligro; pues en estas
condiciones los vehículos no son prevenidos con la suficiente antelación de la bifurcación de la
calzada y no permite el margen de reacción suficiente al conductor aún respetándose los límites
de velocidad establecidos.

Se adjunta anexo con fotografías.

 

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación si procede, se adopten los siguientes

ACUERDOS

 

1)       Instar a los técnicos municipales a realizar un informe de mejoras en la
señalización vial actual para reducir al máximo la siniestralidad de la zona.

 

En Valencia a 3 de febrero de 2021

 

Vocal portavoz de Vox en Distrito Ruzafa

 

Fdo. Juan José Gil Albiach
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##ANEXO-1763419##
                                                     

 GRUPO MUNICIPAL VOX  
 

2 
NOTA: Prohibida la difusión de este documento. 

 
ANEXO I – FOTOGRAFÍAS 
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DEBAT

Intervé el vocal Juan José Gil de Grup Municipal VOX, llegint la moció presentada i
ensenyant les fotografies que l'acompanyen. Així mateix exposa tres possibles solucions al
problema:  reposició de la tanca existent, col·locació barrera tipus biónda de senyalització
lluminosa reflectora indicant la bifurcació de la calçada i eliminació de línia contínua que
convida a confusió

Intervé la Presidenta per a aclarir que en la moció presentada només hi ha una proposta
d'acord, instar els tècnics municipals a millorar la senyalització, sense mes afegits.

Intervé el vocal del Grup Compromis Vicente J. Puchades en representació de l'equip de
govern per a manifestar que es pot acceptar la moció, i conforme informe tècnic municipal
manifesta que  s'estudiarà la implantació de noves marques viàries i abalisament de manera que
queden més ben definits els moviments permesos en aquesta. Encara que la possibilitat d'accident
només és possible si s'infringeixen les normes de circulació en aqueix entorn, es correcte pendre
mes mesures de seguretat.

VOTACIO

Sotmesa a votació la moció presentada és aprovada per unanimitat dels vocals assistents.

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Popular relativa al DecidimVLC 2020/2021

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON

DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRITO DE RUZAFA

Respecto a la presente edición de los presupuestos participativos DecidimVLC 2020/2021
hemos detectado que muchos de los proyectos que, habían obtenido el apoyo necesario de los
vecinos, han sido rechazados aduciendo razones ´técnicas y de viabilidad’.

Respecto a los proyectos correspondientes a los barrios que componen esta Junta
Municipal, siendo iniciativas sencillas y necesarias para los vecinos, su exclusión ha provocado
desconcierto entre los proponentes. Cabe tener en cuenta que algunos proyectos contaban con el
apoyo de las Asociaciones de Vecinos y han sido rechazados por invocaciones técnicas que
podrían ser fácilmente salvables.
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Ante el malestar y frustración generados, consideramos necesario y conveniente que, en
próximas ediciones, se informe a los vecinos o asociaciones proponentes, con mayor detalle, de
las razones del rechazo, y se revise la decisión en los casos que, siendo solicitado, las alegaciones
de inviabilidad técnica sean salvables con flexibilidad en la admisión de las propuestas.

Por todo lo expuesto presentamos las siguientes

 PROPUESTAS DE ACUERDO

1.- Habilitar, mediante el cauce oportuno, un plazo para facilitar la revisión de los
proyectos excluidos, a solicitud de los vecinos o asociaciones proponentes.

2.- Modificar el sistema, en próximas ediciones, para que los ciudadanos de Valencia
puedan distribuir sus votos libremente entre los distritos, barrios o Pobles, hasta agotarlos, sin
tener que concentrarlos todos en uno.

DEBAT

Intervé el vocal del Grup Municipal Popular Jacobo Navarro procedint a llegir la
moció presentada. Manifesta que les dues propostes sol·licitades milloraren un projecte que
és positiu ( Pressupostos Participatius) i que ajuda a implicar els veïns en la gestió del les
infraestructures de la ciutat.

Intervé el vocal Javier Sanchez del Grup Municipal Socialista , en nom de l'equip de
govern, per a manifestar que el procés de l'estudi de viabilitat de les propostes de projectes
d'inversió per l'Ajuntament, es regula en l'apartat 5 de les bases reguladores.Tots els
estudis de viabilitat són realitzats per personal tècnic de l'Ajuntament de manera
independent i neutral, atenent únicament els criteris d'avaluació que s'han marcat
públicament per al procés en les bases reguladores. La valoració tècnica de les propostes és
preceptiva i aquelles que no són viables van acompanyades de la seua corresponent
explicació. Si un tècnic municpal diu que hi ha deficiències que segun les bases fan inviable
una proposta, no es pot discutir aquest criteri .

Intervé vocal Jacobo Navarro per a expressar que algunes vegades les coses no són
tan clares i posa un exemple d'anys anteriors ( col·locació jocs infantils Jardí Gran Via
Marques del Turia) que resulte rebutjat per diversos motius per a al final acollir-se al fet
que és un jardí històric, asi declarat per Llei de 1998 , quan els veïns veuen com estan
ocupada per ocupada per terrasses d'hostaleria o es permet la instal·lació de la Fira del
Llibre d'ocasió per posar alguns exemples. No dubta de la professionalitat dels tècnics, però
algunes vegades s'ha d'explicar millor les raons per les quals no és viable un projecte. Així
mateix pregunta la posició de l'equip de govern respecte a la segona proposta referida a la
possibilitat de votar pels ciutadans a diferents districtes o barris.

Intervé el vocal Javier Sánchez manifesta que amb independència de possibles casos
puntuals els criteris tècnics han de respectar-se, i respecte a la segona proposta rebutjarla
també en considerar que el procediment del DEDICIMVLC es el correcte.
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Intervé la Presidència per a recordar que cada any les Bases es modifiquen fent-se
convocatòries obertes a tota la ciutat o limitades per districtes ja s busca garantir un mínim
i inversió en tots els barris, pobles i districtes.

Intervé Jacobo Navarro  per a manifestar que un veí pot per proximitat o per motius
laborals estar mes implicat amb un districte que amb el qual resideix habitualment, però
accepta que és una política de l'equip de govern.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la moció presentada   és rebutjada per 2 vots a favor (Partit
Popular), 4 en contra (PSPV i Compromis) i 2 abstencions (VOX i Ciutadans).

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Popular sobre seguretat viària zona escolar
Maristes-Loreto

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON
DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRITO DE RUZAFA

 

La pandemia ha provocado la modificación de la forma de actuar, de moverse y de
interactuar de todos los miembros de nuestra sociedad, consolidándose nuevas conductas entre
los vecinos que con el tiempo se están convirtiendo en auténticos cambios estructurales en los
usos y costumbres de los ciudadanos.

Algunos de estos cambios se están percibiendo en una zona escolar de alta densidad como
es la que se encuentra en las confluencias de las calles Reina Doña Germana, Salamanca, Mestre
Racional y las Avenidas Jacinto Benavente y Peris y Valero. Esta zona atrae diariamente a más
de 2.000 escolares con sus familias en horarios muy localizados debido a las entradas y salidas de
los colegios.

La necesidad de habilitar nuevas áreas para la entrada y salida de los colegiales y respetar
la distancia social interpersonal ha puesto de manifiesto la ausencia de una seguridad vial
adaptada a los viandantes infantiles en las puertas colindantes con la Avenida Jacinto Benavente
incluyéndose en esta problemática los semáforos de los giros desde Reina Doña Germana hacia
Jacinto Benavente y desde esta Avenida hacia Mestre Racional.

De igual forma, se están consolidando nuevos hábitos de movilidad más sostenibles, tanto
a pie como en bicicleta, que requieren de una respuesta desde los servicios de planificación
municipal.
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Por todo ello y para satisfacer desde las administraciones públicas las demandas de los
vecinos y ciudadanos que atienden los centros escolares de Maristas y Loreto presentamos las
siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

1.- Instar a los servicios técnicos del Ayuntamiento de Valencia a estudiar las nuevas
condiciones de seguridad vial en los entornos de los centros escolares conocidos como Maristas y
Loreto y especialmente en los accesos colindantes con la Avenida Jacinto Benavente, contando
con la participación de los responsables de los centros educativos, los representantes de las
familias que los atienden y los vecinos de la zona.

2.- Garantizar la seguridad de los escolares mediante la correcta señalización de estas
zonas, la adecuación de los pasos de peatones, la sincronización de semáforos que permitan
itinerarios peatonales de modo seguro, el establecimiento de zonas de estacionamiento limitadas
para la entrada y recogida, la dotación de mayores infraestructuras para el aparcamiento de
bicicletas y el establecimiento de rutas escolares con itinerarios seguros a los centros y hacia el
Jardín del Río Turia, infraestructura verde de gran uso a la salida del colegio por parte de las
familias.

DEBAT

Intervé el vocal del Grup Popular Jacobo Navarro procedint a llegir la moció presentada
.En finalitzar convida a sol·licitar la paraula a algun representant de l'Associació de Pares del
Col·legi Maristes, si ho desitgen.

Intervé la Presidència per a aclarir que no és pertinent ara aquesta invitació.

Intervé el vocal Vicente J. Puchades del Grup Compromis, en representació de l'equip de
govern manifestant que la moció sol·licita coses que la corporació ja està fent. El Servei de
Mobilitat sostenible està atenent, després dels estudis pertinents, totes les sol·licituds que rep dels
centres escolars de les noves necessitats per als accessos a aquests, sorgides de les noves
circumstàncies degudes al COVID 19. Per a l'entorn al qual es fa referència, indicar que s'ha
estudiat la modificació de la planta viària a sol·licitud del servei de Manteniment
d'Infraestructures generant un recrescut de vorera en una de les zones d'espera per a la recollida
dels escolars, ocupant zona d'estacionament. L'any 2019 es va modificar la distribució de carrils
en l'entorn, prioritzant l'accés del transport públic i dificultant les operacions de cotxes aparcats
en doble fila, generant situacions de gravíssim perill per a tots els actors de la via per part dels
infractors. A més, es va actuar sobre la regulació semafòrica dels encreuaments de l'entorn,
donant-li preferència al pas de vianants en els horaris d'entrada i eixida del col·legi. Pel servei de
Mobilitat es treballa diàriament en la revisió de la senyalització i regulació semafòrica de la
ciutat, no entenent necessari una revisió específica d'aquesta zona. La dotació de major
aparcament de bicicletes també segueix una planificació ordenada a la ciutat. La participació dels
centres en el programa de rutes escolars ha de ser sol·licitada per aquests, dins de les seues línia
de treball per erradicar el foment de l'accés motoritzat a les escoles.

Intervé el vocal Jacobo Navarro per a fer un aclariment. Aquesta d'acord amb el que s'ha
dit, però la moció es refereix als nous problemes ocasionats per l'eixida dels alumnes a la Avda
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Jacinto Benavente, per les mitjanes antiCOVID que els centres han hagut d'adoptar habilitat
portes amb eixida a nous carrers. En aquestes eixides no hi ha senyalitzacions de zona escolar i el
trafique de vehicles és important, la qual cosa suposa un risc per als alumnes. Pensa que els
serveis municipals no s'han adonat d'aquesta problemàtica. El que se solicita es que desde la
Junta es de un impuls a estes mesures de seguretat vial infantil.  

Intervé vocal Vicente Puchades per a manifestar que no posa en dubte que existisca
aquesta situació i per a recordar que els centres educatius poden sol·licitar aquestes mesures
directament a l'Ajuntament al Servei de mobilitat, sense haver de portar una moció .

Intervé Juan José vocal Grup municipal VOX, per a manifestar el seu vot favorable a la
moció.

La Presidència dona la paraula a la regidora del Grup Popular de l´Ajuntament Sra. Paula
Llobet, que sol·licita que atés el risc existent s'aprove almenys el Primer Punt de la Moció
presentada. En el cas del col·legi Loreto a més l'autobús té una parada just en l'eixida la qual cosa
suposa un risc afegit i a mes a mes els autobusos que recullen als xiquets per a escursions ha de
parar a l'altre costat de l'avinguda .I que li consta que el col·legi Maristes l'ha sol·licitat a
l'Ajuntament pels llits habituals.

Intervé Vicente Puchades per a manifestar el seu suport a l'aprovació del primer apartat de
la moció:

" Instar els serveis tècnics de l'Ajuntament de València a estudiar les noves condicions de
seguretat viària en els entorns dels centres escolars coneguts com a Maristes i Loreto i
especialment en els accessos confrontants amb l'Avinguda Jacinto Benavente, comptant amb la
participació dels responsables dels centres educatius, els representants de les famílies que els
atenen i els veïns de la zona."

Intervé el Vocal del Grup Socialista Gonzalo Gayo per a manifestar el seu rebuig a una
mesura que beneficia a col·legis concertats, sense tindre en compte si hi ha col·legis públics
també afectats, pero que votarà a favor per disciplina de partit.

VOTACIÓ

Sotmesa la proposta alternativa és aprovada per unanimitat dels vocals assistents.

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup municipal Popular relativa a la coordinació interadministrativa per a
l'impuls de les reformes en la Comissària de la Policia Nacional de Ruzafa al carrer Zapadores

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR
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MOCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON
DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRITO DE RUZAFA

 

Hace exactamente cien años, en 1921, se construyó el cuartel del 5º Regimiento de
Ingenieros-Zapadores de Valencia General Almirante, edificio en el que desde 1987 se encuentra
la Comisaria de la Policía Nacional de Ruzafa. Esta comisaría en la calle Zapadores es uno de los
referentes para la seguridad de los distritos y barrios que componen esta Junta Municipal, así
como para toda la ciudad de Valencia.

La importancia de las instalaciones de Zapadores se refleja en el millar de funcionarios que
trabajan en ellas, que se reparten entre la comisaría de Ruzafa, la brigada provincial de seguridad
ciudadana, la de extranjería, las unidades de intervención policial, las sedes de los sindicatos de
policías y el centro de internamiento de extranjeros.

Tras diferentes anuncios de reforma y adecuación de sus instalaciones realizados por el
actual Ministerio del Interior, los Presupuestos Generales del Estado incluyen una partida de
200.000 euros, lo que a la vista de la importancia de la rehabilitación necesaria se considera
insuficiente para su conclusión.

Para garantizar el buen desempeño profesional y bienestar de los agentes que prestan
servicio en esa sede, así como para la recuperación y regeneración de un edificio tan singular y
representativo del barrio de En Corts-Monteolivete presentamos las siguientes

 PROPUESTAS DE ACUERDO

1.- Instar al Ayuntamiento de Valencia a coordinar con la Delegación de Gobierno el
impulso de la rehabilitación de estas instalaciones estratégicas para la seguridad y para la
conservación del patrimonio de los distritos de esta Junta Municipal de Ruzafa.

2.- Apoyar la excelente labor realizada en todos los barrios de la ciudad de Valencia por
parte de los funcionarios públicos pertenecientes a la Policía Nacional que trabajan en dichas
instalaciones a pesar de las condiciones en la que lo hacen.

DEBAT

Intervé el vocal del Grup Popular Jacobo Navarro procedint a llegir la moció presentada.

Intervé el vocal del Grup Socialista Javier García, en representació de l'equip de govern,
per a manifestar que la moció arriba tard, perquè el Ministeri d'Interior ha posat en marxa el
procés per a la redacció dels projectes abans del cap d'any i inici d'obres l'any 2022, que
s'executaran en diverses fases para que la Comisaria pueda permanecer operativa. Es congratula
d'aquestes notícies perquè les instal·lacions necessitaven una modernització, que no es va fer
durant els anys del Govern del Partit Popular. per això presenta la següent moció alternativa:
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1. Recolçar a les Forces i Cossos de Seguretat de l'Estat, tant estatals com autonòmics i
municipals, garants de la defensa dels drets i llibertats. Així com felicitar-los per la seua labor
humanitària com a mostra de la seua consciència i compromís amb els Drets Humans.

2. Animar al Ministeri de l'Interior i a la Delegació del Govern a continuar amb l'esforç que
s'està realitzant per a reforçar les plantilles de les Forces i Cossos de Seguretat de l'Estat, així
com per a la modernització de les instal·lacions i els recursos materials."

Intervé el vocal Jacobo Navarro per a manifestar la seua sorpresa perquè es parle de labors
humanitàries i no de les funcions de protecció de la seguretat ciutadana que són les seues tasques
fonamentals. Quant a l'anunci del Ministrerio d'Interior, recorda que l'any passat va haver-hi una
notícia similar. La Moció només planteja que per part de l'Ajuntament es prioritze aquesta obra a
l'efecte de concedir llicències d'obres i altres permisos necessaris que es requerisquen, y se
coordinen les actuacions.

Intervé el vocal Javier García per a manifestar que en l'últim govern del Partit Popular es
van perdre 11.000 places de Policia Nacional i Guàrdia Civil, que ara s'estan recuperant. D'altra
banda accepta incloure en la moció alternativa les funcions de seguretat i ordre públic

VOTACIÓ

Sotmesa la proposta alternativa és aprovada per unanimitat dels vocals assistents, resultat
el següent acord:

1. Recolçar a les Forces i Cossos de Seguretat de l'Estat, tant estatals com autonòmics i
municipals, garants de la defensa dels drets i llibertats. Així com felicitar-los per la seua labor
humanitària,de seguretat i ordre públic, com a mostra de la seua consciència i compromís amb els
D r e t s  H u m a n s .
2. Animar al Ministeri de l'Interior i a la Delegació del Govern a continuar amb l'esforç que s'està
realitzant per a reforçar les plantilles de les Forces i Cossos de Seguretat de l'Estat, així com per a
la modernització de les instal·lacions i els recursos materials.

8 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Popular sobre roblemes de seguretat i convivència en
plaça Doctor Torrens

 

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

OCIÓN QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON
DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL
DISTRITO DE RUZAFA
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1.  

2.  

3.  

4.  

La plaza Doctor Torrens y su entorno, situado en el barrio de Monteolivete junto a la
Avenida Amado Granell Mesado, vive desde hace unos meses una situación de inseguridad y
cierto abandono pese a las continuas denuncias de los vecinos. Desde el Grupo Popular nos
hemos reunido en varias ocasiones con los vecinos y hemos visitado la zona para conocer in situ
lo que está pasando. 

La plaza de Doctor Torrens, su parque y canchas deportivas se han convertido en una zona
de botellón, pese a las restricciones de reuniones de las medidas anti Covid, e incluso en una
zona de compraventa de sustancias estupefacientes. Los propios vecinos han fotografiado y
hecho vídeos de esta situación, recibiendo amenazas y forcejeos por parte de la gente que
trapichea con las drogas o está haciendo botellón. 

Muchas noches, pese al toque de queda, la plaza se convierte en escenarios de peleas y
gritos de la gente que se encuentra bebiendo, dejando además toda la zona sucia, llena de botellas
y cristales rotos. El problema del trapicheo, los cristales y el botellón es más grave si tenemos en
cuenta que en las canchas deportivas hacen deporte niños del Liceo Corbí que se ven expuestos a
esta situación. 

Las pistas deportivas, asimismo, se encuentran en mal estado, con vallas y canastas rotas.
La jardinería de la plaza también está en mal estado, lo que provoca la presencia de ratas en la
plaza que campan a sus anchas. Igualmente, el mobiliario urbano como los bancos está
destrozado o vandalizado por el gamberrismo. 

La situación que vive la plaza Doctor Torrens ha sido incluso noticia en varios medios a
nivel nacional lo que pone de manifiesto la alarma social existente en el barrio. Los vecinos están
cansados de denunciar una realidad que pervive a pesar de sus denuncias y por ello piden
soluciones que mejoren la seguridad, la limpieza y la convivencia en este parque del barrio de
Monteolivete.

 

PROPUESTAS DE ACUERDO 

Instar al Ayuntamiento de Valencia a que refuerce la presencia policial en la zona para
disuadir y disolver los botellones, peleas y situaciones de trapicheo que se viven en la
plaza, especialmente durante la noche.
Proceder a reparar la zona de las canchas deportivas, las vallas y las canastas, para que los
vecinos puedan disfrutar de unas instalaciones en condiciones.
Acometer la poda y mejora de la jardinería de la zona, realizando labores de desratización
si procede, así como cambiar el mobiliario y los bancos que no estén disponibles para su
uso.
Mejorar y reforzar la limpieza de la zona para garantizar la ausencia de botellas y cristales
tirados por la zona.

A continuación, se adjuntan una serie de fotos de lo botellones, la suciedad, el estado de
los jardines y de las canchas deportivas de la plaza Doctor Torrens
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DEBAT

Intervé el vocal del Grup Popular Enrique Martínez explicant que la Plaça Doctor Torrens
és un espai ampli compost d'una zona enjardinada i d'instal·lacions esportives, que des de fa
temps pateix problemes de convivència per problemes de seguretat ciutadana i de manteniment i
neteja. Es deu a la presència de grups de joves que ho utilitzen com a lloc de reunió per a fer
botelló, fins i tot passat el toc de queda imposat per la pandèmia. Baralles, consum i tráfic de
drogues, que han generat conflictes amb els veïns que han arribat a gravar aquests
comportaments i han cridat en diverses ocasions a la policia. És un problema que ha eixit fins i
tot en mitjans de comunicació d'àmbit nacional. I a causa d'aquests comportaments sorgeixen
problemes de conservació i manteniment del jardí i mobiliari urbá,  i la pista esportiva.Recalca
que les instal·lacions esportives són utilitzades pels alumnes d'un col·legi confrontant, amb el risc
que suposa per presència de cristalls i l'estat de conservació d'aquestes. Per tot això sol·licita
s'adopten les 4 mesures previstes en la moció que presenten.

Intervé el vocal Javier Bofarull del Grup Compromis, en representació de l'equip de
Govern que passa a traslladar els informes emesos pels serveis municipals:

De la Fundació Esportiva Municipal:

"La instal·lació esportiva municipal IDE Montolivet, situada en la plaça Doctor Torrens, és
una de les més antigues de la ciutat i està inclosa dins de les remodelacions i actualitzacions
adjudicades que es troben actualment en obres, per la qual cosa s'està remodelant i reparant,
tenint prevista la finalització d'aquestes el mes vinent d'abril. En el seu moment, aquesta IDE va
patir diferents actes vandàlics amb el trencament d'algun equipament i clos, sobre els quals es va
actuar de manera immediata per a eliminar qualsevol risc d'accident pels usuaris d'aquesta. "

De la Policia Local:

"Durant l'horari de demà, vesprada i nit s'han atés les reclamacions per part d'efectius
adscrits a la corresponent Unitat de Districte i UCOS. En la demarcació, aquesta zona compta
amb agents de Policia de Proximitat, en torns de matí i vesprada, als quals cal afegir els oficials
coordinadors. A més disposa de patrulles en els torns de matí i vesprada, així com en el torn de
nit de dilluns a diumenge. En la ubicació indicada es realitzen serveis de vigilància especials a fi
de fer complir les normes establides per a contindre l'expansió i progressió de la malaltia que ha
motivat l'alerta sanitària.S'efectuen serveis per a la prevenció de conductes que poden afectar la
convivència, com les molèsties en pistes de bàsquet i parc. S'han alçat actes de denúncia per
consum de substàncies prohibides. S'han efectuat inspeccions a locals, que han comportat les
corresponents denúncies quan s'ha comprovat l'incompliment de les normes establides. 

En el que fa referència a les disposicions adoptades amb motiu de l'actual situació de
pandèmia, la majoria de denúncies s'han degut al no ús o el mal ús de màscares i no respectar les
distàncies de seguretat.D'altra banda cal indicar que s'han dut a terme diversos serveis
humanitaris.A més de les descrites s'han realitzat altres intervencions de variada
catalogació.D'altra banda, assenyalar que per part de *UCOS es va planificar des de fa temps el
control de determinats espais, entre els quals es troba l'esmentat en aquesta moció. Així, a
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conseqüència d'aquestes labors de vigilància, s'han efectuat diverses denúncies, entre altres
motius per infracció de les mesures instaurades per a fer front a l'actual situació d'alerta sanitària
i per incomplir les mesures establides en l'Ordenança de Contaminació Acústica.

La Policia Local, tant la Unitat de Districte com la Unitat UCOS, estan realitzant contínues
labors de control i vigilància en la zona per a vetlar pel compliment de les normes.

Igualment, és necessari recordar que des de la Delegació de Protecció Ciutadana, a més
d'aquestes actuacions, s'està fent un important esforç, en tota la ciutat, per a fer front a la
pandèmia."

Y respecte a neteja y manteniment de Jardins

"Respecte al mobiliari i bancs de la plaça, està previst el repàs i pintat dels mateixos la
setmana present. El manteniment de la jardineria, es realitza de manera periòdica i habitual, sent
freqüent els danys ocasionats per la forta i indeguda pressió derivada dels   mals usos.Quant a
l'arbrat, en la plaça Doctor Torrens, s'ha revisat el seu estat i no presenta necessitats d’esporga
urgents  Està inclosa en la programació de l'estiu 2021 l’esporga i retirada del dàtil de les
palmeres datileres del jardí. Després de la brotada primaveral es revisarà novament l'arbrat, per si
requerirà actuacions puntuals d’esporga de neteja de vials.

La neteja de les pistes esportives es realitza periòdicament pel servici de Neteja de l’Espai
P ú b l i c ,  e n  c o n c r e t :  
- Agranat manual de dilluns a dissabte abans de les 9 del matí.
- Els dilluns i dijous, abans de les 9 del matí es realitza un agranat mecànic, de manera prèvia a
l'ocupació per part de l’alumnat de col·legi pròxim que realitzen activitats esportives.
- De manera excepcional, els diumenges i festius s'actua en la zona   afectada per reunions de
grups en els quals es consumeix sobretot begudes (botelló) sense recollir els envasos; l'actuació
e s  r e a l i t z a  e n  t o r n  d e  d e m à .

Respecte a la neteja s'efectua diàriament pel servici de Jardineria Sostenible, si bé, tal com
s'indica en el text, la presència permanent i constant des del capvespre i sobretot caps de setmana,
de persones amb usos indeguts de l'espai, i comportaments incívics fan infructuoses les tasques
de conservació, manteniment i neteja del jardí. Malgrat tot això, l'estat general de la jardineria és
acceptable tal com s'aprecia en les fotografies."

Intervé el vocal Enrique Martínez per a agrair les explicacions que confirmen que hi ha un
problema d'aquesta plaça. Agradece que es tinga previst el arreglo dels bancs de la plaça,  no
qüestiona que s'estiguen fent algunes coses, però la moció proposa que es reforcen les actuacions
dels serveis municipals en materia de neteja y seguretat, per la problemàtica existent. Quant a la
intervenció policial, es produeix per les crides dels veïns, lo que signifiquen que actuen mes
vegades que les seues funcions habituals. Quant a neteja, sense posar en dubte els informes
tècnics, recalca que a vegades l'existència de botelles tirades aquesta comprovat. Se sol·licita un
esforç per part de l'Ajuntament.

Intervé el vocal Javier Bofarull per a manifestar que l'Ajuntament ja aquesta actuant i que
els esforços ja s'estan fent pel que no té sentit demanar alguna cosa que s'està executant.
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VOTACIÓ

Sotmesa a votació la moció presentada   és rebutjada per 4 vots a favor (Partit Popular,
VOX i Ciutadans), 5 en contra (PSPV i Compromis).

9 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000088-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Ciutadans relativa a neteja i reparacions en el PAI de
Malilla Nord.

ROCIO GIL UNCIO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL CIUTADANS-PARTIT DE LA
CIUTADANIA

La aprobación, ejecución y desarrollo del Plan de Actuación Integrada (PAI) de Malilla
Norte es un hecho esperado por los vecinos de la zona, que ven como las grandes cantidades de
terreno que rodean sus casas se convierten en un nuevo barrio, con muchos servicios de los que
se carecía y dotados de jardines o huertos urbanos, que mejoran el hábitat de los ciudadanos en su
día a día.

De igual modo, la construcción de nuevos edificios fomenta el desarrollo del nuevo barrio
y revaloriza las viviendas de los que antes residían en la zona.

A pesar de todo ello, se ha contemplado que las empresas constructoras, en especial sus
trabajadores, incurren en ciertos aspectos no tan beneficiosos que traemos a este foro para que
desde el ayuntamiento se tomen medidas, ya que parece que, una vez aprobado el proyecto, y
hechas las fotos para los medios de comunicación, nadie ha vuelto a interesarse por una zona
donde comienzan a residir nuevos vecinos.

Los problemas detectados se basan en tres puntos: la ocupación de la vía pública, la falta
de limpieza y los desperfectos causados en la construcción.

 1.-Ocupación de la vía pública.

Las construcciones del PAI tienen un perímetro vallado en el que depositar sus materiales
de obra pero algunas constructoras ocupan la vía pública con materiales, residuos y embalajes,
impidiendo que los ciudadanos transiten tranquilamente por la zona.

Tal y como se observa en las fotografías que se adjuntan al final del documento, los
materiales ocupan la vía pública e incluso la calzada.

Esto no sería un problema de no ser porque en algunas de las fincas colindantes ya residen
nuevos vecinos que ven como los alrededores de su edificio están intransitables.

2.- Limpieza.
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De igual modo, y por los motivos mencionados, los residuos ocupan la calle de forma
habitual, llegando a dar la impresión de que ni el ayuntamiento ni las constructoras tienen interés
en el bienestar y la salubridad de los nuevos habitantes del barrio.

Este ambiente que se ha generado, en el que parece existir una sensación de absoluto
desinterés por el consistorio, así como la protección visual que otorga todo el material de obra
que se deposita en la calle, ha generado el lugar propicio para que grupos de jóvenes se reúnan y,
en ocasiones, consuman alcohol , aumentando la inseguridad ey/o drogas estupefacientes
insalubridad de la zona.

3.-Desperfectos.

Por último, hemos de comunicar el tránsito de camiones de las empresas relacionadas con
las constructoras entran con pesados cargamentos por zonas peatonales originando adoquines
rotos, farolas derribadas y bancos de los que queda únicamente el respaldo.

**Se adjuntan documentos gráficos que permiten apreciar los puntos mencionados.

Por todo esto, el vocal de éste grupo municipal de Cs formula las siguientes
propuestas.

1.- Que los técnicos de la Delegación de Desarrollo y Renovación Urbana realicen una
inspección en la zona del ámbito del PAI de Malilla Norte para verificar las obras y si estas se
corresponden con la licencia concedida.

2. Que los técnicos estudien si las empresas han originado destrozos en el mobiliario
urbano, pavimento, aceras y otros, y si se ha inspeccionado, comuniquen resultados.

3.- Que las empresas constructoras habiliten en espacios acotados los materiales
distribuidos por distintas zonas y los técnicos municipales comprueben si tiene autorización para
ese tipo de ocupación.

4. Qué la Policía Local aumente la presencia en la zona con el fin de evitar la celebración
de “botellón” a cargo de jóvenes en las zonas del PAI de Malilla Norte.
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##ANEXO-1763528##
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DEBAT

Intervé el vocal del Grup Ciutadans Ignacio Sánchez Amorós,donant lectura a la moció
presentada .Per tot això sol·licita s'adopten les 4 mesures presentades en la moció. Reconeix que
és una pena que amb els esforços que s'han fet en els últims anys en el barri, alguns veïns hagen
de suportar aquesta situació.

Intervé el vocal del Grup Socialista Gonzalo Gayo, en representació de l'equip de govern,
per a manifestar que les actuacions previstes en els apartats 1, 2 i 3 de la moció es fan d'ofici pels
serveis municipals, amb independència que que si es detecten desperfectes pels veïns es
comuniquen a la corporació perquè actue, existint canals ordinaris a aquest efecte. Sol·licita una
mica de paciència perquè les obres suposaran una millora per als veïns, pero si hi ha deficiències
es resoldran i i si s'han produït desperfectes seran abonats per les empreses. Procedeix a llegir
informes dels serveis municipals:

Urbanisme:

1- Les inspeccions per a verificar que les obres es corresponen a la llicència, en obra nova
es realitza amb la presentació de la declaració responsable de primera ocupació, al final de l'obra
pel que no és el moment procedimental per a fer-lo.

2- Les possibles deterioracions o desperfectes comesos per l'execució de l'obra en via
pública es comproven a la finalització d'aquesta, emetent informe i exigint que es repare en cas
d'existir algun desperfecte, sempre dins de les zones delimitades de l'obra. En la resta de la via
pública es reparen com qualsevol altre desperfecte. Per tant, no és el moment de les
comprovacions dins de la zona d'obra. En la resta de les vies, ja s'inspecciona de manera constant
tota la ciutat. Si es té coneixement d'algun nou desperfecte no detectat, es pot donar avís a través
de les xarxes socials de l'Ajuntament, l'aplicació mòbil, cridant a ocoval o a través del seu web.

3- Això ja es fa de manera habitual en les obres. Les empreses sol·liciten permís d'ocupació
de la via pública per a l'apilament de materials i es concedeixen autoritzacions per part de
l'Ajuntament. Per tant, aquesta petició manca de sentit quan ja es realitza.

Respecte al punt 4 informe de Policia Local:

En el que fa referència a la Policia Local, el proposat en la moció ja s'està realitzant.En la
demarcació de la corresponent Unitat de Districte aquesta zona compta amb dotació d'agents de
Policia de Proximitat, en torns de matí i vesprada, als quals cal afegir els oficials
coordinadors.Aquesta Unitat disposa de patrulles en els torns de matí i vesprada, així com en el
torn de nit de dilluns a diumenge. Puede dar dartos de intervenciones en la última semana en toda
la ciudad. Durant aquesta setmana s'han posat 506 sancions per no portar la màscara en llocs
públics, 499 per infringir el toc de queda, 289 per reunions de més de sis persones en espais
públics o privats i 60 per realitzar botelló. Considera que tyodo se puede mejorar pero lo que
corresponde es agradecer a los servicios municipales y a la Policia Local ,en particular su trabajo.
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Intervé el vocal Ignacio Sanchez Amoros per a desitjar que les inspeccions es realitzen,
però deixa constacia que la situació és la que és en aquests moments es igual o pitjor, i l'és
testimoni directe. Dir que el barri esta millorant no suposa que no hi haja coses que s'estiguen
fent mal o que s'hagen de millorar i en quant a si aquest és el lloc adequat per a presentar
aquestes queixes, considera que se suposa que el Consell esta per a millorar les condicions del
districte.

Intervé el vocal Jacobo Navarro del Grup Popular per a manifestar el seu vot favorable a la
moció presentada.

Interviene el vocal  Juan José Gil del Grup Municipal Vox per a manifestar el seu vot a
favor de la moció

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la moció presentada   és rebutjada per 4 vots a favor (Partit Popular,
VOX i Ciutadans), 5 en contra (PSPV i Compromis).

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000082-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Ciutadans relativa al manteniment del Parc d'Ausiàs
March-Juan Ramón Jiménez

ROCIO GIL UNCIO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL CIUTADANS-PARTIT DE LA
CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS IGNACIO SÁNCHEZ AMORÓS, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE RUZAFA. 

El año pasado se finalizó el parque de Ausiàs March-Juan Ramón Jiménez y hemos pasado
recientemente, encontrándonos el parque en un estado descuidado, como se puede apreciar en la
fotografía. Por ello, nos surgen las siguientes preguntas,

-          ¿Se está manteniendo la plaza?

-          ¿Cada cuánto tiempo se realizan tareas de jardinería en la plaza?

-                   ¿Se tiene previsto hacer alguna intervención con la fachada de los bajos de los
edificios de la Plaza Manuel Sanchis Guarner número 6 que dan a la plaza?

-          ¿Se tiene previsto rehabilitar las fachadas que tienen grafitis?
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##ANEXO-1763098##
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RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
IGNACIO SÁNCHEZ AMORÓS, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE RUZAFA.

 

El año pasado se finalizó el parque de Ausias March-Juan Ramón Jiménez y hemos pasado
recientemente, encontrándonos el parque en un estado descuidado, como se puede apreciar en la
fotografía. Por ello, nos surgen las siguientes preguntas,

 

Ver foto pdf de la pregunta 

 

- ¿Se está manteniendo la plaza? 

La jardinería interior de la manzana Ausiàs March-Juan Ramón Jiménez se mantiene
regular y periódicamente en función de los medios disponibles, siendo su aspecto y estado
aceptablemente correcto en lo funcional y estético, a pesar de los daños que causa la presencia
indebida de perros ignorando la señalética instalada. 

 

- ¿Cada cuánto tiempo se realizan tareas de jardinería en la plaza? 

La frecuencia media en que se procede a las tareas ordinarias de mantenimiento y
conservación oscila entre 30-40 días, independientemente de las actuaciones frecuentes no
programadas que se efectúan para resolver fugas, roturas o cualquier otra incidencia. 

 

- ¿Se tiene previsto hacer alguna intervención con la fachada de los bajos de los
edificios de la Plaza Manuel Sanchis Guarner número 6 que dan a la plaza?

Se desconoce, dado que la titularidad es privada.

 

- ¿Se tiene previsto rehabilitar las fachadas que tienen grafitis?
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Como expresado en la pregunta anterior, la titularidad de los bajos es privada y, por tanto,
la limpieza y eliminación de sus fachadas no corresponde a los servicios municipales en
aplicación del artículo 15 de la Ordenanza Municipal de Limpieza, siendo deber de los
propietarios de los inmuebles la eliminación de las mismas.

 

CAPÍTULO IV. DE LA LIMPIEZA Y MANTENIMIENTO DE LOS ELEMENTOS Y
PARTES EXTERIORES DE LOS EDIFICIOS.

Artículo 15. Deberes de conservación y limpieza. 

1. Los propietarios de inmuebles, o subsidiariamente, los titulares de su utilización, están
obligados a mantenerlos en las debidas condiciones de seguridad, limpieza y ornato público. 

2. Los propietarios de los edificios, fincas, viviendas y establecimientos están obligados a
mantener limpias las fachadas, los rótulos de numeración de las calles, las medianeras
descubiertas, las entradas, las escaleras de acceso y, en general, todas las partes de los
inmuebles que sean visibles desde la vía pública. 

No obstante, el servicio de Limpieza del Espacio Público actuó de oficio y sin tener
ninguna obligación de hacerlo en una parte de las fachadas pintadas.

En futuras ocasiones, así como para el resto de fachada cuya pintura no ha sido eliminada, se
deberá requerir a la propiedad de los edificios en cuestión.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2021-000023-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal VOX sobre existència d'un Pla de Residus Municipal

VICENTE MONTAÑEZ VALENZUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP POLITIC
VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE RUZAFA

 

Asunto: RECICLAJE y TRATAMIENTO DE RESIDUOS

 

RAFAEL VILLARROYA PASTOR, vocal adjunto del grupo municipal VOX en la
Junta de Distrito de Ruzafa, presenta las siguientes

Con respecto al tema de RECICLAJE y recogida de residuos urbanos previstos por el
Ayuntamiento de Valencia para este municipio en general, y para este Distrito en particular.
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JUSTIFICACION

El asunto objeto de las siguientes preguntas (reciclaje y tratamiento de residuos urbanos),
preocupa en este Distrito pues desde la década de los años 80 comienza a adquirir una gran
importancia social y política debido al rápido deterioro de los recursos naturales.

Así pues, este Grupo municipal VOX formula las siguientes PREGUNTAS con las razones
que en cada una de ellas exponemos.  

PREGUNTAS 

PRIMERA. - ¿El Ayuntamiento de Valencia tiene aprobado un , deplan de residuos
acuerdo con las obligaciones que se derivan para los municipios con nuestro número de

, conforme a la Ley de Residuos de la Comunidad Valenciana 10/2000 de 12 dehabitantes
diciembre y Decreto 55/2019 de 5 de abril por el que se aprueba la revisión del Plan Integral de
Residuos de la CAV?

SEGUNDA. - En caso afirmativo, y a efectos de constatar las actuaciones previstas y plan
de implantación por lo que se refiere al ámbito de la Junta Municipal de Ruzafa, solicito la
siguiente información.

a)      Memoria justificativa de todos los servicios de competencia de la Entidad Local.

b)      Rendimientos que obtener en la recogida selectiva de residuos urbanos.

c)      Justificación y cuantificación de las acciones adoptadas para conseguir una mejora de
la recogida selectiva en origen, al objeto de cumplir con los objetivos dispuestos en la Ley
22/2011 y el PEMAR.

TERCERA. - En el caso en que no esté elaborado y aprobado, preguntamos

d)      ¿Se es consciente del incumplimiento de las obligaciones para su aprobación?

e)      ¿Tiene, el Ayuntamiento de Valencia, previsto realizarlo?

f)       ¿Existe expediente iniciado?

Y expuesto lo anterior, este grupo municipal VOX queda a la espera de la correspondiente
respuesta por parte del Pleno a las cuestiones arriba mencionadas.

En Valencia a 3 de febrero de 2021

 

Vocal portavoz adjunto de Vox en Distrito Ruzafa

 

Fdo. Rafael Villarroya Pastor
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RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

RAFAEL VILLARROYA PASTOR, VOCAL ADJUNTO DEL GRUPO
MUNICIPAL VOX EN LA JUNTA DE DISTRITO DE RUZAFA, PRESENTA LAS
SIGUIENTES 

 

Con respecto al tema de RECICLAJE y recogida de residuos urbanos previstos por el
Ayuntamiento de Valencia para este municipio en general, y para este Distrito en particular.

 

JUSTIFICACION

 

El asunto objeto de las siguientes preguntas (reciclaje y tratamiento de residuos urbanos),
preocupa en este Distrito pues desde la década de los años 80 comienza a adquirir una gran
importancia social y política debido al rápido deterioro de los recursos naturales. 

Así pues, este Grupo municipal VOX formula las siguientes PREGUNTAS con las razones
que en cada una de ellas exponemos. 

 

PREGUNTAS 

 

PRIMERA. - ¿El Ayuntamiento de Valencia tiene aprobado un plan de residuos, de
acuerdo con las obligaciones que se derivan para los municipios con nuestro número de
habitantes, conforme a la Ley de Residuos de la Comunicad Valenciana 10/2000 de 12 de
diciembre y Decreto 55/2019 de 5 de abril por el que se aprueba la revisión del Plan
Integral de Residuos de la CAV? 

 

El plan local de residuos se encuentra en fase preliminar de estudio previa a su
aprobación. 
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SEGUNDA. - En caso afirmativo, y a efectos de constatar las actuaciones previstas y
plan de implantación por lo que se refiere al ámbito de la Junta Municipal de Ruzafa,
solicito la siguiente información. 

a) Memoria justificativa de todos los servicios de competencia de la Entidad Local. 

b) Rendimientos que obtener en la recogida selectiva de residuos urbanos.

c) Justificación y cuantificación de las acciones adoptadas para conseguir una mejora
de la recogida selectiva en origen, al objeto de cumplir con los objetivos dispuestos en la
Ley 22/2011 y el PEMAR.

 

No procede. 

 

TERCERA. - En el caso en que no esté elaborado y aprobado, preguntamos 

d) ¿Se es consciente del incumplimiento de las obligaciones para su aprobación? 

La pandemia de la covid-19 ha afectado a todas las administraciones públicas en la
tramitación de muchos proyectos y este no ha sido una excepción. 

 

e) ¿Tiene, el Ayuntamiento de Valencia, previsto realizarlo? 

Sí, efectivamente ya se están realizando las gestiones oportunas para su redacción. 

 

f) ¿Existe expediente iniciado? 

Sí, hay expediente abierto que se encuentra en su fase inicial.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular sobre inversions previstes en els barris de la
Junta Municipal de Russafa

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR
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PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, CON DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA
MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

  

Respecto a las inversiones previstas, a fecha de hoy, en los barrios que comprende la Junta
municipal de Ruzafa, desde el grupo popular formulamos las siguientes preguntas:

 1ª. ¿Cuáles son las inversiones previstas en el distrito de l´Eixample en el presupuesto de
2021?

  2ª.- ¿Cuáles son las inversiones previstas en el distrito de Quatre Carreres en el
presupuesto de 2021?

RESPUESTA:

BORJA JESUS SANJUAN ROCA - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ D'HISENDA

: Inversions a RuzafaASUNTO

 PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON
DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO
DE RUZAFA

Respecto a las inversiones previstas, a fecha de hoy, en los barrios que comprende la Junta
municipal de Ruzafa, desde el grupo popular formulamos las siguientes preguntas:

1ª. ¿Cuáles son las inversiones previstas en el distrito de l´Eixample en el presupuesto de
2021?

2ª.- ¿Cuáles son las inversiones previstas en el distrito de Quatre Carreres en el presupuesto
de 2021?

RESPUESTA:

Se adjunta pdf con las inversiones previstas para el año 2021
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##ANEXO-1765817##

PRESUPUESTO MPAL 2021

LISTADO TERRITORIAL - RESUMEN POR DISTRITOS

COD. IMPORTE

DISTRITO DISTRITOS PTO. 2021

01.0 CIUTAT VELLA 20.566.366,29

02.0 L'EIXAMPLE 845.351,70

03.0 EXTRAMURS 638.333,33

04.0 CAMPANAR 130.000,00

05.0 LA SAIDIA 704.733,00

06.0 EL PLA DEL REAL 206.798,41

07.0 L`OLIVERETA 0,00

08.0 PATRAIX 3.901.296,47

09.0 JESUS 1.180.827,66

10.0 QUATRE CARRERES 11.391.528,53

11.0 POBLATS MARITIMS 4.420.119,04

12.0 CAMINS AL GRAU 75.000,00

13.0 ALGIROS 0,00

14.0 BENIMACLET 0,00

15.0 RASCANYA 186.000,00

16.0 BENICALAP 256.500,00

17.0 POBLES DEL NORD 0,00

18.0 POBLES DE L`OEST 65.000,00

19.0 POBLES DEL SUD 414.088,23

TOTAL INVERSION TERRITORIALIZADA 44.981.942,66

INVERSION TERRITORIALIZABLE 27.462.041,11

INVERSION NO TERRITORIALIZABLE 23.775.051,07

TOTAL INVERSIONES Y TRANSF.CAP. PTO.2021................................... 96.219.034,84

INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL
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PRESUPUESTO MPAL 2021

INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL

LISTADO TERRITORIAL - RESUMEN POR BARRIOS Y DISTRIT OS

COD. IMPORTE

TERRIT. BARRIOS PTO. 2021

01.0 CIUTAT VELLA (DISTRITO) 173.250,00

01.1 LA SEU 10.772.875,56

01.3 EL CARME 258.162,52

01.5 EL MERCAT 8.742.078,21

01.6 SANT FRANCESC 620.000,00

DISTRITO CIUTAT VELLA 20.566.366,29

02.1 RUSSAFA 628.000,00

02.2 EL PLA DEL REMEI 217.351,70

DISTRITO L'EIXAMPLE 845.351,70

03.0 EXTRAMURS (DISTRITO) 400.000,00

03.4 ARRANCAPINS 238.333,33

DISTRITO EXTRAMURS 638.333,33

04.1 CAMPANAR 130.000,00

DISTRITO CAMPANAR 130.000,00

05.1 MARXALENES 704.733,00

DISTRITO LA SAIDIA 704.733,00

06.1 EXPOSICIO 50.000,00

06.2 MESTALLA 156.798,41

DISTRITO EL PLA DEL REAL 206.798,41

08.1 PATRAIX 280.000,00

08.2 SANT ISIDRE 640.128,00

08.5 FAVARA 2.981.168,47

DISTRITO PATRAIX 3.901.296,47

09.1 LA RAIOSA 173.250,00

09.2 L'HORT DE SENABRE 279.129,41

09.4 SANT MARCEL.LI 728.448,25

DISTRITO JESUS 1.180.827,66

10.3 MALILLA 7.814.306,31

10.5 NA ROVELLA 3.577.222,22

DISTRITO QUATRE CARRERES 11.391.528,53
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PRESUPUESTO MPAL 2021

INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL

LISTADO TERRITORIAL - RESUMEN POR BARRIOS Y DISTRIT OS

COD. IMPORTE

TERRIT. BARRIOS PTO. 2021

11.1 EL GRAU 2.656.073,81

11.2 EL CABANYAL-CANYAMELAR 1.734.045,23

11.3 LA MALVA-ROSA 30.000,00

DISTRITO POBLATS MARITIMS 4.420.119,04

12.2 ALBORS 75.000,00

DISTRITO CAMINS AL GRAU 75.000,00

15.1 EL ORRIOLS 186.000,00

DISTRITO RASCANYA 186.000,00

16.1 BENICALAP 256.500,00

DISTRITO BENICALAP 256.500,00

18.1 BENIMAMET 65.000,00

DISTRITO POBLES DE L`OEST 65.000,00

19.0 POBLES DEL SUD  (DISTRITO) 134.343,06

19.4 EL SALER 197.745,17

19.7 LA TORRE 82.000,00

DISTRITO POBLES DEL SUD 414.088,23

TOTAL INVERSION TERRITORIALIZADA 44.981.942,66

INVERSION TERRITORIALIZABLE 27.462.041,11

INVERSION NO TERRITORIALIZABLE 23.775.051,07

TOTAL INVERSIONES Y TRANSF.CAP. PTO.2021........... ................................................... 96.219.034,84
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INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 2021 DESAGR EGADO

SECTORPROGR ECON

GE350 15300 61900 CONC  RED. PYTOS AVDA OESTE PZA SAN AGUSTÍN 01.0 173.250,00

CIUTAT VELLA  (DISTRIT0) 173.250,00

GC340 33400 63200 REHABILITACION CASA RELOJERO 01.1 120.198,10
GC340 33400 63200 D.O. REHABILITACION CASA RELOJERO 01.1 70.000,00
LJ160 13300 61900 REORDENACION PLAZA REINA 01.1 9.725.564,73
LJ160 13300 61900 10% ADICIONAL REORDENACION PLAZA REINA 01.1 127.882,73
LJ160 13300 61900 DIR.COORD.SS.REORDENACION PLAZA REINA 01.1 439.230,00
MP250 33600 63200 CLIMATIZACIÓN MUSEO DE LA CIUDAD 01.1 150.000,00
MP250 33600 63200 REFORMA MUSEO HISTORICO 01.1 140.000,00

LA SEU 10.772.875,56

CD110 92050 63200 REFORMA CASA DE LES ROQUES 01.3 130.000,00
KD610 23100 62200 ESPAI DONES BAJADA SAN MIGUEL INV PARTIC 01.3 78.162,52
KD610 23100 62200 OFICINA NO DISCRIMINACIÓN C/ALTA 48-BAJO 01.3 50.000,00

EL CARME 258.162,52

GE350 15300 61900 REGEN.URBANA ENTORNO PL.CIUDAD BRUJAS 01.5 7.419.710,42
GE350 15300 61900 DIRECC.REG.ENTORNO PL.CIUDAD BRUJAS 01.5 28.145,93
GE350 15300 61900 COORD.S.S. REG.ENTORNO PL.CIUDAD BRUJAS 01.5 45.033,48
LJ160 13300 61900 PROYECTO PARKING JUAN VILARRASA 01.5 117.692,00
LJ160 13300 62200 CONVENI GENERALITAT APARCAM.P.BRUJAS 01.5 1.131.496,38

EL MERCAT 8.742.078,21

CD110 92050 62300 MEGAFONIA HEMICICLO MUNICIPAL 01.6 460.000,00
GC340 15300 61900 CONCURSO IDEAS Y RED. PYTO PZA AYTO 01.6 160.000,00

SANT FRANCESC 620.000,00

DISTRITO CIUTAT VELLA 20.566.366,29

FD310 17100 61900 PARQUE MANUEL GRANERO 02.1 540.000,00
MP250 33600 63200 CLIMATIZACIÓN NAVES RIBES 02.1 88.000,00

RUSSAFA 628.000,00

GE350 15300 61900 REURBANIZACIÓN CALLE ISABEL LA CATÓLICA 02.2 217.351,70

EL PLA DEL REMEI 217.351,70

DISTRITO L'EIXAMPLE 845.351,70

GE350 15300 61900 URBANISMO FLEXIBLE BARRIO PALLETER 03.0 400.000,00

EXTRAMURS (DISTRITO) 400.000,00

GC340 15300 61900 URB. ENTORNO MONASTERIO SAN VTE ROQUETA 03.4 238.333,33

ARRANCAPINS 238.333,33

DISTRITO EXTRAMURS 638.333,33

ME280 32100 62200 ESCOLETA EN PZA DIPUTADO LLUIS LUCIA 04.1 130.000,00

CAMPANAR 130.000,00

DISTRITO CAMPANAR 130.000,00

APLICAC. PPTARIA DESCRIPCION COD.TERRIT. IMPORTE 
PTO.2021
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INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 2021 DESAGR EGADO

SECTORPROGR ECON
APLICAC. PPTARIA DESCRIPCION COD.TERRIT. IMPORTE 

PTO.2021

GC340 23100 63200 REHABIL.ANTIG.ACEITERA MARXALENES C.MAYORES 05.1 670.000,00
KG720 93300 63200 REHAB. ALQUERIA FELIX PARQUE MARXALENES 05.1 34.733,00

MARXALENES 704.733,00

DISTRITO LA SAIDIA 704.733,00

GC340 93300 62200 PYTO.RECONSTR.NAVES TABACALERA 06.1 50.000,00

EXPOSICIO 50.000,00

CD110 92050 63200 REFORMA PALAU DE LA MÚSICA 06.2 156.798,41

MESTALLA 156.798,41

DISTRIO EL PLA DEL REIAL 206.798,41

JU130 92400 63200 RED. Y DIRECC. OBRA CENTR.CIVICO PATRAIX 08.1 280.000,00

PATRAIX 280.000,00

MJ700 34200 62200 CONST. PABELLON SAN ISIDRO 08.2 480.128,00
MJ700 34200 62200 DIR. FACULTATIVA PABELLON SAN ISIDRO 08.2 160.000,00

SANT ISIDRE 640.128,00

GC340 32100 62200 DIRECC.OBRA CEIP ANGEL DE LA GUARDA 08.5 208.371,26
GC340 32100 62200 CEIP S.ANGEL DE LA GUARDA P.EDIFICAN 08.5 2.772.797,21

FAVARA 2.981.168,47

DISTRITO PATRAIX 3.901.296,47

GE350 15300 61900 CONC RED. PYTOS AV.DAS PÉREZ GALDOS-GIORGETA 09.1 173.250,00

LA RAIOSA 173.250,00

GE350 15300 61900 REURBANIZACIÓN ENTORNO PLAZA SEGOVIA 09.2 279.129,41

L'HORT DE SENABRE 279.129,41

MD260 33400 62200 CENTRO CULTURAL RAMBLETA 09.4 728.448,25

SANT MARCELI 728.448,25

DISTRITO JESUS 1.180.827,66

CD110 32100 62200 PYTO.BAS.D.O.CEIP 106 MALILLA 10.3 212.054,02
CD110 32100 62200 CEIP 106 MALILLA PLA EDIFICANT 10.3 7.437.256,49
GC340 15100 62200 RED. PROY.CENTRO SOCIOCULTURAL Bº MALILLA 10.3 85.344,32
GC340 15100 62200 HABIL. PLANTA 1ª Y 2ª MALILLA 10.3 79.651,48

MALILLA 7.814.306,31

DD670 13600 62200 EDIFICIO EN PARQUE DE BOMBEROS AV PLATA 10.5 3.577.222,22

NA ROVELLA 3.577.222,22

DISTRITO QUATRE CARRERES 11.391.528,53

GC340 93300 63200 OBRA REHABILITACION LA HARINERA 11.1 2.656.073,81

EL GRAU 2.656.073,81
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INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 2021 DESAGR EGADO

SECTORPROGR ECON
APLICAC. PPTARIA DESCRIPCION COD.TERRIT. IMPORTE 

PTO.2021

AH004 92102 62300 ADQUISICION EQUIPAMIENTO EDUSI 11.2 58.000,00
AH004 92102 64100 AQUISICION SOFTWARE EDUSI 11.2 50.000,00
AH004 92102 68200 REHABILITACION EDIFICIOS EDUSI 11.2 2.000,00
AH004 92106 61900 REAJARDINAM.PL.HOMBRES DE LA MAR 11.2 302.500,00
AH004 92109 63200 COORD.S.S.C.CIVICO CULTURAL CABANYAL 11.2 46.320,43
GC340 15100 68200 OFICINAS PLAN CABANYAL C/AMPARO GUILLEN 4 11.2 87.714,00
GD660 15220 68200 A.REG.RENOV.URB.CABANYAL-CANYAMELAR (ARRU 2) 11.2 1.108.862,40
MD260 33400 63200 OBRAS REHAB. NAVES MARIANO CUBER 35 11.2 78.648,40

EL CABANYAL-EL CANYAMELAR 1.734.045,23

MP250 33600 62300 MUSEO BLASCO IBAÑEZ 11.3 30.000,00

LA MALVA-ROSA 30.000,00

DISTRITO POBLATS MARITIMS 4.420.119,04

IB520 43120 63200 REFORMA MERCADO ALGIROS 12.2 75.000,00

ALBORS 75.000,00

DISTRITO CAMINS AL GRAU 75.000,00

GC320 15100 64000 REDACC.PLAN ESPECIAL SAN MIGUEL DE LOS REYES 15.1 36.000,00
GE350 15300 61900 SUPERMANZANA BARRIO ORRIOLS 15.1 150.000,00

ELS ORRIOLS 186.000,00

DISTRITO RASCANYA 186.000,00

GC340 15100 63200 REDACC.PYTO.REHABILITACION EDIF.LA CERAMO 16.1 250.000,00
GC340 17100 61900 PYTO FASE 1 AMPLIACION PARQUE BENICALAP 16.1 6.500,00

BENICALAP 256.500,00

DISTRITO BENICALAP 256.500,00

GC340 17100 61900 PYTO.EJEC.NUEVAS CAROLINAS 18.1 65.000,00

BENIMAMET 65.000,00

DISTRITO POBLES DE L'OEST 65.000,00

FU290 16100 63900 TUBERIA PINEDO-PERELLONET.TR.PINEDO 19.0 134.343,06

POBLES DEL SUD  (DISTRITO) 134.343,06

FP760 17240 63200 ADECUACION CASA FORESTAL 19.4 50.000,00
FP760 17240 63200 EDIF.EMBARCADERO GOLA PUJOL 19.4 147.745,17

EL SALER 197.745,17

IE970 93300 63200 REHABILITACIÓN BARRACA COTOFIO 19.7 82.000,00

LA TORRE 82.000,00

DISTRITO POBLES DEL SUD 414.088,23
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INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 2021 DESAGR EGADO

SECTORPROGR ECON
APLICAC. PPTARIA DESCRIPCION COD.TERRIT. IMPORTE 

PTO.2021

AH004 92109 62200 CONSTRUCCION EDIFICIOS 291.882,00
AH004 92109 63200 REHABILITACION EDIFICIOS 153.439,57
CD110 16400 63200 REFORMA EDIF.MPALES.CEMENTERIOS 11.500,00

CD110 32300 63200 REFORMA EDIF.MPALES.COLEGIOS 80.500,00

CD110 43120 63200 REFORMA EDIF.MPALES.MERCADOS 23.000,00

CD110 92050 63200 REFORMA EDIFICIOS MUNICIPALES 325.131,74

FD310 17100 61900 REMODELACION DE JARDINES INV PARTIC. 900.000,00

FD310 17100 61900 ACTUACIONES EN ESPACIOS AJARDINADOS 522.250,00

FK890 16400 63200 CONSTRUCCION NICHOS 350.000,00

FO000 31130 62200 NUEVO CENTRO MPAL.ACOGIDA ANIMALES DOMESTICOS 37.689,84

FU290 16000 63900 REDACC.PYTO.DEPOSITOS TORMENTAS 208.821,99

FU290 16000 63900 ALCANTARILLADO EN CNO.TREMOLAR Y OTROS 1.497.328,19
FU290 16000 63900 DIRECC.COORD.ALCANTARILL.CNO.TREMOLAR Y OTROS 22.459,93
FU290 16100 63900 TUBERIA PASEO CIUDADELA 1.110.530,68
FU290 16100 63900 TUBERIA AV.PERIS Y VALERO 1.600.000,00

FV910 15320 61900 ASFALTADO CAMINOS RURALES 80.000,00

FV910 17220 62300 REDACCION PROYECTOS FOTOVOLTAICAS 100.000,00

FZ920 31120 62300 SUM.MEDIDORES CONT.PATRAIX OLIVERETA 15.730,00
GC320 15100 64000 ASISTENCIAS TCAS Y OT. ESTUDIOS Y TRABJ. TCOS. 50.000,00
GC330 15100 62100 EXPROPIACIONES 1.981.692,00
GC330 15100 62100 EXPROPIACIONES 50.000,00
GC330 15100 62100 EXPROPIACIONES 1.000,00
GC330 15100 62100 EXPROPIACIONES 8.000,00
GC330 15100 62100 EXPROPIACIONES 2.500.000,00
GC330 15100 68101 SUELO PMS 1.000,00
GC340 32200 65005 IES PESET ALEIXANDRE EDIFICANT 6.698.161,69
GE350 15300 61900 MEJORA ACCESIBILIDAD 2021 100.000,00
GE350 15300 61900 RED. PYTOS Y DIR. OBRA VIARIO CIUDAD VLC 100.000,00
GG230 15320 61900 BANCOS VIA PUBLICA 100.000,00
GG230 15320 61900 OBRAS URBANIZACION ACERAS Y CALZADAS 1.200.000,00
GG230 15320 61900 OBRAS URBANIZACION ACERAS Y CALZADAS 850.000,00
IB520 43120 63200 REFORMAS MERCADOS 115.000,00
JU130 13300 61900 MEJORAS INFRAESTRUCTURAS 2.700.000,00
JU130 34200 60900 NUEVAS INSTAL.DEPORTIVAS U.P. 700.000,00
JU130 44110 60900 OT.INV.REPOS.INFRA.U.GRAL 100.000,00
JU130 92050 61900 MEJORAS INFRAESTRUCTURAS 500.000,00
KD610 23100 62200 EDIFICIOS Y OTRAS CONSTRUCCIONES INV.PARTIC. 11.837,48
KK550 23100 62300 REFORMA EDIFICIOS PERS. MAYORES 50.000,00
KK550 23100 62500 MOBILIARIO CENTRO PERS. MAYORES 60.000,00
LJ160 13300 61900 MEJORAS INFRAESTRUCTURAS INV.PARTIC. 1.877.586,00
LJ160 13300 61900 CARRIL BICI AV DEL CID 150.000,00
LJ160 13300 61900 PROYECTO PACIFICACIÓN GASPAR AGUILAR 52.500,00
MF580 33800 78000 SUBVENCION COMIS. FALLERAS CASALES 100.000,00
MP250 33600 63200 REPARACIONES 75.000,00

TOTAL INVERSIÓN TERRITORIALIZABLE 27.462.041,11

A4000 93100 64100 IMPLANTAC.SISTEMA ECON-FRO.Y RRHH 1.962.217,44
AE1H0 93200 64100 LICENCIA SIST.INFORMACION GESTION INGRESOS 919.625,00
AE1H0 93200 64100 LICENCIA SIST.INFORM.G.TRIBUTARIA SIT-CAT 86.171,36
AE1H0 93200 64100 LICENCIA SIST.INFORM.G.TRIBUTARIA SIT-MU 66.882,75
AE420 93100 64100 ADQUISICIÓN SOFTWARE ECO-FIN PARA OOAA 100.000,00
AH004 92102 62600 EQUIPOS PROCESOS DE INFORMACION 10.000,00
CC100 93100 64100 IMPLANTAC.SISTEMA ECON-FRO.Y RRHH 995.798,65
CD110 92050 62500 SUMINISTRO MOBILIARIO OFICINA 90.000,00
CI080 92040 62600 ADQUISICION EQUIPOS INFORMATICOS 250.000,00
CI080 92040 62600 ACTUALIZ, ELECTRÓNICA DE RED TOP OF THE RACK 253.370,96
CI080 92040 62600 RENOV. SERVIDORES APLICACIONES VIRTUALIZADAS 100.000,00
CI080 92040 62600 ADQUISICIÓN DE IMPRESORAS Y ESCÁNERES 40.000,00
CI080 92040 64100 SUMINISTRO LICENCIAS SERVIDORES 20.764,00
CI080 92040 64100 RENOVACION SERVIDOR ORACLE 140.000,00
CI080 92040 64100 SOFTWARE DE GESTIÓN DE ACCESOS A LA RED 60.500,00
CI080 92040 64100 SUMINISTRO DE UNIDADES DE SOFTWARE DE BACKUP 56.462,28
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13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular sobre existència d'abocadors il·legals en
Russafa

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, CON DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA
MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

Respecto a la existencia de vertederos ilegales de residuos, enseres y restos de obras en el
término municipal que comprende la Junta municipal de Ruzafa, el Grupo Popular formula las
siguientes

PREGUNTAS

1.- En la actualidad ¿Cuántos vertederos ilegales existen en el ámbito de la Junta
Municipal de Ruzafa? Solicitamos se nos facilite una relación detallada de los mismos, indicando
la ubicación de cada uno de ellos.

3.- En lo que llevamos de año ¿Se ha procedido al cierre de algún vertedero existente en la
Junta de Ruzafa?

4.- ¿Tiene previsto el equipo de gobierno cerrar alguno de los vertederos ilegales que
existen en la Junta Municipal de Ruzafa?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE
PERALTA GARCIA, Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, DEL GRUPO
POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA 

 

INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 2021 DESAGR EGADO

SECTORPROGR ECON
APLICAC. PPTARIA DESCRIPCION COD.TERRIT. IMPORTE 

PTO.2021
CI080 92040 64100 SUMINISTRO DE SOFTWARE DE ACTIVIDAD EN LAN 48.200,00
CI080 92040 64100 ACTUALIZACIÓN DE PARCHES DE SEGURIDAD 30.000,00
CI080 92040 64100 ADQ. SOFTWARE PARA INVENTARIO DE APLICACIONES 60.726,00
CI080 92040 64100 SUM. DE SOFTWARE DE RECUPERACIÓN DESASTRES 70.000,00
CI080 92040 64100 EXPLOTAC.Y EVOLUC. PIAE-SEDE-SIG 588.050,93
CI080 92040 64100 APLICATIVO PEGUIS 89.443,21
DE140 13200 62300 CHALECOS ANTIBALAS 45.000,00
DE140 13200 62400 ADQUISICIÓN DE VEHICULOS 100.000,00
DE140 13200 62400 ADQUISICION DE VEHICULOS TIPO ATV 25.000,00
DE140 13200 62400 ADQUSICION VEHICULOS ATESTADOS 50.000,00
DE140 13200 63200 RED. PYTO SEGUNDA UNIDAD DE DISTRITO 300.000,00
FD310 17100 71000 TRANSF.CAP.FUNDACION PARQUES Y JARDINES INV.PARTIC. 680.000,00
FJ300 16210 62300 MAQUINARIA, INSTALAC.Y UTILLAJE INV.PARTIC. 900.000,00
FU290 16000 63900 MEJORA INSTALACIONES EPSAR 1.017.120,00
FU290 16100 63210 AUMENTO CAPAC.TOMA AGUA BRUTA REALON 1.971.026,13
FU290 16100 63210 REF.INMUEBLES ABASTECIMIENTO AGUAS 2.385.973,87
FU290 16100 63900 ESTACIONES MULTIPARAMETRICAS 477.731,02
FU290 16100 63900 RENOVACION RED GESTION DE ACTIVOS 2.100.000,00
FU290 16100 63900 TELELECTURA RED BAJA PRESIÓN 536.712,29
FU290 16100 63900 OBRAS ABASTECIMIENTO DE AGUAS 1.230.000,00
FU290 16100 63900 AMPLIACIÓN RED DISTRIBUCIÓN 1.200.000,00
FU290 16100 63900 OBRAS ABASTECIMIENTO DE AGUAS (TARIFA Y PART) 505.920,95
FU290 16100 63900 OBRAS ABASTECIMIENTO DE AGUAS (TARIFA Y PART) 1.170.000,00
FV910 17220 62300 MAQUINARIA, INSTALACIONES Y UTILLAJE MATCHUP 277.958,10
FV910 41100 74000 APORTACION CEMAS 30.000,00
FZ920 31120 62300 MAQUINARIA, INSTALAC.Y UTILLAJE INV.PARTIC. 120.000,00
GC320 15100 64000 ASISTENCIA TECNICA PGOU 398.468,29
GC340 15220 74000 TRANSFERENCIA A AUMSA 699.529,17
GC360 15110 62600 EQUIPOS PROC. DE INFOR. PARA EL SERVICIO 7.000,00
GC360 15110 62600 EQUIPOS DE INFORMACIÓN COM. MPAL PATR. 4.000,00
GC360 15110 62600 ADQUISICIÓN ESCANER 4.000,00
GC360 15110 62900 PROYECTOS COMPLEJOS BIM 36.300,00
GC360 15110 62900 PROYTOS COMPLEJOS-SIST GEST LIC. URBANÍSTICAS 9.998,67
GC360 15110 64100 ADQUISICIÓN 6 LICENCIAS AUTOCAD 3.100,00
GD660 15220 77000 REVIURE. EMPRESAS PRIVADAS 250.000,00
GD660 15220 78000 REVIURE. FAMILIAS INST. SIN FINES DE LUCRO 250.000,00
GG230 15320 61900 REPARACION PUENTES Y TUNELES 250.000,00
LN220 15110 62300 ADQUISICIÓN CAMÁRA TERMOGRÁFICA 6.000,00
LN240 15110 64100 APLICACIÓN INFORMÁTICA DOMINIO PÚBLICO 100.000,00
LN390 15120 64100 LICENCIAS BIM 18.000,00
MJ700 34100 71000 TRANSFERENCIA FUNDACION DEPORTIVA MPAL. 220.000,00
MJ700 34100 71000 TRANSFERENCIA FUNDACION DEPORTIVA MPAL. 358.000,00

TOTAL INVERSION NO TERRITORIALIZABLE 23.775.051,07

TOTAL INVERSIONES Y TRANSFERENCIAS DE CAPITAL 2021 96.219.034,84
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Respecto a la existencia de vertederos ilegales de residuos, enseres y restos de obras en el
término municipal que comprende la Junta municipal de Ruzafa, el Grupo Popular formula las
siguientes

 

 PREGUNTAS 

 

1.- En la actualidad ¿Cuántos vertederos ilegales existen en el ámbito de la Junta
Municipal de Ruzafa? Solicitamos se nos facilite una relación detallada de los mismos,
indicando la ubicación de cada uno de ellos. 

La Junta Municipal de Ruzafa comprende los distritos de Russafa y Quatre Carreres.

Sólo en este último y situado en las zonas de huerta cercana a infraestructuras de
ferrocarriles se mantienen y limpian de vertidos las siguientes zonas:

 

 

Núm Orde DM
 

Ubicació Netejat completament en
2021

Cartell “Abocador
Clausurat”

1 10
 

Malilla 117 y 119. Junto Ediciones Bidasoa. SI SI

2 10
 

Ctra. Malilla bajo puente. SI SI

3 10
 

Camino Valladar / Acequia Monperot. SI SI

4 10
 

Rio tinto / Valladar. SI SI

5 10
 

Ctra. En Rochs SI SI

6 10
 

Camino Pare Presentat SI SI

7 10
 

Camí Anouers SI SI

8 10
 

Camino Salinar SI SI

9 10
 

Camino entrada Bonlloch SI SI
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2.- En lo que llevamos de año ¿Se ha procedido al cierre de algún vertedero existente
en la Junta de Ruzafa? 

Todos las zonas han sido clausuradas con la colocación de un cartel de “Abocador
clausurat” con la indicación expresa del vertido de residuos, además del advertimiento e
información del importe de la sanción por su incumplimiento.

 

3.- ¿Tiene previsto el equipo de gobierno cerrar alguno de los vertederos ilegales que
existen en la Junta Municipal de Ruzafa? 

Están todos clausurados.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular sobre instal·lació de contenidors de residus de
matèria orgànica

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, CON DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA
MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

  

Desde la delegación de Gestión de residuos Sólidos, se informó que a lo largo del presente
año se alcanzará el 100% de instalación de contenedores de residuos de materia orgánica
–contenedor marrón- en toda la ciudad.

 Actualmente existen algunos distritos en los que todavía no se ha instalado este tipo de
contenedores, como es el caso del distrito de l´Eixample. Por otro lado el pasado año el gobierno
municipal comenzó un proceso de reordenación en islas de los contenedores de toda la ciudad,
que en muchos ha provocado cierto malestar entre el vecindario.

 Acerca de este hecho, desde el grupo popular formulamos las siguientes preguntas:

 1ª. ¿Tiene pensado el equipo de gobierno instalar en las próximas fechas los contenedores
de residuos orgánicos que faltan en el Distrito de l´Eixample? En caso afirmativo, ¿cuántos
contenedores se instalarán?

 2ª.- ¿En qué ubicaciones concretas y en qué barrios?

 3ª.- ¿Cuándo se instalarán los mismos?
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  4ª.- ¿Existe normativa municipal dónde se regule y/o indique unos criterios básicos en
cuanto a la ubicación de contenedores en la ciudad?

  5ª. ¿Qué criterios concretos se han seguido para la reordenación en islas de los
contenedores de residuos que se ha llevado a cabo?

  6ª.- ¿Existe algún mínimo y máximo de distancia entre cada contendor? En caso
afirmativo ¿Cuáles son las distancias señaladas?

  7ª.- Respecto a la reordenación de contenedores llevada a cabo en los distritos que
componen la Junta Municipal de Ruzafa ¿cuántos contenedores, accesibles para que las personas
con movilidad reducida, se ha instalado? Y ¿Cuál es la ubicación de los mismos?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO DE
RUZAFA

 

Desde la delegación de Gestión de residuos Sólidos, se informó que a lo largo del presente
año se alcanzará el 100% de instalación de contenedores de residuos de materia orgánica
–contenedor marrón- en toda la ciudad.

Actualmente existen algunos distritos en los que todavía no se ha instalado este tipo de
contenedores, como es el caso del distrito de l´Eixample. Por otro lado el pasado año el gobierno
municipal comenzó un proceso de reordenación en islas de los contenedores de toda la ciudad,
que en muchos ha provocado cierto malestar entre el vecindario.

Acerca de este hecho, desde el grupo popular formulamos las siguientes preguntas:

 

 

1ª. ¿Tiene pensado el equipo de gobierno instalar en las próximas fechas los
contenedores de residuos orgánicos que faltan en el Distrito de l´Eixample? En caso
afirmativo, ¿cuántos contenedores se instalarán?
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Sí, efectivamente está contemplado en la programación de servicios de recogida de
residuos para el año en curso 2021 que se instalen contenedores marrones para la recogida de
materia orgánica en el distrito de l’Eixample. Van a instalarse 229 contenedores marrones de
carga lateral de 2.200 litros. 

 

2ª.- ¿En qué ubicaciones concretas y en qué barrios? 

Van a instalarse en las mismas agrupaciones actuales de contenedores de las fracciones de
residuos de envases ligeros, papel-cartón y resto. El número de contenedores que se instalaran
por barrio de l’Eixample es el siguiente:

 

Russafa………………..116

El Pla del Remei………..48 

La Gran Vía……………..65

  

3ª.- ¿Cuándo se instalarán los mismos?

2021. 

 

4ª.- ¿Existe normativa municipal dónde se regule y/o indique unos criterios básicos en
cuanto a la ubicación de contenedores en la ciudad? 

No existe una normativa específica municipal que regule o indique criterios básicos en lo
que respecta a la ubicación de contenedores para recogida de residuos urbanos. Los criterios son
de carácter técnico y son establecidos por el servicio de Gestión Sostenible de Residuos,
siguiendo las recomendaciones del PIRCV.  

 

5ª. ¿Qué criterios concretos se han seguido para la reordenación en islas de los
contenedores de residuos que se ha llevado a cabo? 

Los criterios concretos seguidos en la reordenación de islas de contenedores de residuos,
tomando como premisa fundamental que se trata de una prestación del servicio público de
recogida de residuos urbanos regulado por la Ordenanza de limpieza urbana vigente y legislación
autonómica y estatal al respecto como el Plan Integral de Residuos de la Comunidad Valenciana
PIRCV-2019 son los siguientes:
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- Todas las islas o agrupaciones de contenedores para residuos, dispondrán como mínimo
distintos contenedores diferenciados por colores: amarillo, marrón y gris para las fracciones de
residuos de envases, materia orgánica y resto. Para favorecer la separación de residuos en origen
se considera prioritario también agrupar el contenedor para papel-cartón y el de vidrio en la
misma isla, o en ubicación cercana. 

- La ubicación y disposición de los contenedores se decide de manera que la interacción y
afección a viviendas, establecimientos hosteleros con o sin terraza y comercios, sea la mínima
posible o nula. 

- La interdistancia entre agrupaciones de contenedores ha de ser tal que la distancia
máxima desde el zaguán de la vivienda o puerta del establecimiento comercial sea menor de 75
metros (1,5 minutos a 3 Km/hora). Esto implica una interdistancia máxima entre agrupaciones de
150 metros. 

- La ubicación ha de ofrecer la mayor accesibilidad posible en lo que respecta a movilidad
peatonal de la persona usuaria del servicio. 

- La ubicación ha de ser segura en cuanto a visibilidad en la interacción de las movilidades
de peatones/as con vehículos motorizados (tránsito rodado). 

 

6ª.- ¿Existe algún mínimo y máximo de distancia entre cada contendor? En caso
afirmativo ¿Cuáles son las distancias señaladas? 

Se ha contestado en la pregunta anterior. 

 

7ª.- Respecto a la reordenación de contenedores llevada a cabo en los distritos que
componen la Junta Municipal de Ruzafa ¿cuántos contenedores, accesibles para que las
personas con movilidad reducida, se ha instalado? Y ¿Cuál es la ubicación de los mismos? 

Sólo los contenedores para la fracción de residuos resto pueden disponer de pedal y
palanca para ser más accesibles. De este tipo de contenedores, se han instalado el 16% del total
de las unidades en el distrito de l’Eixample, siendo atendida cada petición ciudadana en este
sentido.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular sobre seguretat ciutadana

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR
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PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, CON DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA
MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

   

Dada la alarma social generada en los distritos que componen esta junta municipal, ante el
número de robos que están teniendo lugar últimamente y en relación al número de efectivos de
Policía Local asignados a estos distritos, para velar por la vigilancia y protección de los vecinos,
tanto en turnos diurnos como en turnos nocturnos, de lunes a domingo, desde el grupo popular
formulamos las siguientes preguntas:

  1.- Solicitamos una relación detallada indicando el número de agentes asignados a la
realización de patrullas diurnas y nocturnas de lunes a domingo, en cada uno de los barrios que
comprenden los distritos de L´Eixample y Quatre Carreres.

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE PERALTA
GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ OLMOS, CON
DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO
DE RUZAFA

Dada la alarma social generada en los distritos que componen esta junta municipal, ante el
número de robos que están teniendo lugar últimamente y en relación al número de efectivos de
Policía Local asignados a estos distritos, para velar por la vigilancia y protección de los vecinos,
tanto en turnos diurnos como en turnos nocturnos, de lunes a domingo, desde el grupo popular
formulamos las siguientes preguntas:

  1.- Solicitamos una relación detallada indicando el número de agentes asignados a la
realización de patrullas diurnas y nocturnas de lunes a domingo, en cada uno de los barrios que
comprenden los distritos de L´Eixample y Quatre Carreres.

Ambos distritos disponen de patrullas en horario diurno y nocturno, los efectivos se
distribuyen en función de las circunstancias.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000020-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular sobre Linia 10 Metrovalencia

PAULA LLOBET VILARRASA - REGIDORA - GRUP MUNICIPAL POPULAR
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PREGUNTA QUE PRESENTA EL PORTAVOZ JACOBO NAVARRO DE
PERALTA GARCIA, CON DNI. 22.567.244-N Y EL VOCAL ENRIQUE MARTINEZ
OLMOS, CON DNI: 44.523.356-W, DEL GRUPO POPULAR EN LA JUNTA
MUNICIPAL DEL DISTRITO DE RUZAFA

   

El pasado mes de febrero los medios de comunicación informaban del avance en la
ejecución de las obras previstas en el tramo subterráneo que une las estaciones de Alacant,
Russafa y Amado Granell de la Línea 10 de Metrovalencia, así mismo se adelantaba que este
mismo mes está previsto instalar los carriles de la vía.

 Acerca de esta nueva infraestructura, desde el grupo popular formulamos las siguientes
preguntas:

 1.- ¿Cuando está prevista la finalización de esta obra?

2.- ¿Cuál es la previsión respecto a la entrada en servicio de la Línea 10 de Metro
Valencia?

3.- Respecto a la anunciada prolongación de esta Línea hasta La Marina ¿Tiene
conocimiento el gobierno municipal de si está previsto en los Presupuestos de la Generalitat, para
el presente año, acometer esta prolongación?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE RUSSAFA

No es competencia municipal. Su partido político tiene representación en la administracion
competente para solicitar la información.

17 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

Intervé el vocal del Grup Ciutadans Ignacio Sánchez per a sol·licitar informació sobre el
termini de finalització de les obres del nou centre de salut Valencia Malilla. El termini de
finalització estava previst per a aquest novembre de 2021, prega que l'Ajuntament informe sobre
si aquest termini es complirà, i en cas negatiu que nou termini s'estableix. En todo caso el retraso
no pot ser atribuït a la pandèmia,  ja que el Govern va establir aquestes obres com a serveis
essencials que no es van veure afectats per les limitacions l'estat d'alarma . Recorda que el centre
de salut de Joaquin Benlloch pateix una saturació important de pacients ( previst per a 6.000 ara
suporta 35.000) i una falta de mitjans, recursos i personal ja abans de l'inici de la pandèmia
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Contesta el vocal de Compromis Vicente  Puchades que es prendre nota de la pregunta i
que es recaptarà informació a l'administració competent ( Conselleria de Sanitat)

18 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

En representación de la Asociación Valencia Saludable ( plataforma ciudadana).
Motivo primera intervención:

Queremos hacer un comentario en relación con la presente edición del DecidimVLC para
sutraslada a quien corresponda.Por mucho que hablen de “Presupuestos Participativos de
Inversiones en Barrios”, el presupuesto y las inversiones se hacen por Distritos.El Distrito de
Quatre Carreres cuenta con siete barrios con una población muy distinta en unosy otros, de forma
que no todos cuentan con las mismas oportunidades a la hora de decidir sobre inversiones.En el
Distrito de Quatre Carreres se han aprobado 10 proyectos, la mayor parte de ellos en el barrio de
Malilla. De los proyectos seleccionados, el proyecto más votado obtuvo 532 votos y el último
con 263.Si relacionamos el número de votos obtenidos por ambos proyectos con la población
mayor de16 años de cada barrio (padrón 2020), resulta que en el barrio de Malilla es suficiente
con que lo voten 28/14 de cada mil habitantes. Sin embargo, para que un proyecto de La Fonteta
resultase elegido deberían votarlo 203/100 de cada mil habitantes. Totalmente injusto.Pero la
situación es mucho más grave en el caso de La Punta / Font D’ En Corts, ese barrio deValència
tan castigado en los últimos tiempos.En el DecidimVLC compite con los restantes barrios de
Quatre Carreres. Para que un proyecto de La Punta / Font D’ En Corts resultase elegido deberían
votarlo 239/118 de cada mil habitantes. En el Consejo de Distrito de La Junta Municipal de
Russafa del día 10 de abril de 2019, seaprobó por unanimidad que se realizaran las acciones
necesarias tendentes a revisar la demarcación realizada en el 2003 del barrio de la Punta / Font D’
En Corts, perteneciente actualmente al distrito de Cuatro Carreres.Se consiguió que el
mencionado barrio pasase a depender de la Junta Municipal de Pobles del Sur, pero, a nivel
administrativo, sigue perteneciendo al Distrito de 10. Quatre Carreres. De pertenecer al Distrito
19. Pobles del Sur, dispondría de un presupuesto propio para inversionesy tendría alguna
posibilidad.¿No se puede hacer algo más?

Segunda Intervenció

A causa del treball realitzat per aquest Grup de Treball, pensem que en els pròxims dies
(abril o, com a molt, maig) tindrem una primera reunió del grup promotor del Consell de Salut
Font de Sant Lluís i Fonteta, integrat per personal sanitari amb formació i experiència en
activitats comunitàries i de promoció de la salut i algunes associacions i usuaris amb àmplia
t r a j e c t ò r i a  e n  m o v i m e n t s  s o c i a l s .
La idea d'aquesta reunió és promoure una àmplia convocatòria dirigida als professionals del
Centre de Salut Font Sant Lluís i Consultori Carretera Arts, al teixit associatiu del barri,
institucions i ciutadania, amb la finalitat d'exposar els objectius previstos del Consell per la
Gerència del Departament de Salut, i per a triar als seus components entre els assistents.
Les converses amb els professionals del Centre de Salut Enginyer Joaquim Benlloch també estan
molt avançades, per la qual cosa també esperem tenir una primera reunió del grup promotor del
Conse l l  de  Sa lu t  de  Mal i l l a  abans  de  l ' e s t iu .
Tenim la intenció d'assistir a les reunions de tots dos grups promotors i sol·licitar que la posterior
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convocatòria es faça extensiva a la Junta Municipal de Ruzafa, perquè un representant d'aquesta
Junta forme part, tant del Consell de Salut Font de Sant Lluís i Fonteta, com del Consell de Salut
de Malilla, ja que seria una bona manera de coordinar les activitats relacionades amb la salut
promogudes per l'Ajuntament de València i desenvolupades pels treballadors de tots dos Centres
d e  S a l u t  a m b  l a  c i u t a d a n i a .
Pensem que es podria aprofitar la sessió del Consell de Districte de 30 de març per a proposar i,
si escau, acordar el nomenament de la persona o persones que acudisquen en representació de la
Junta a les convocatòries, encara que no sabem si aquesta iniciativa tindrà cabuda en l'apartat de
PRECS I PREGUNTES (abans es deia SUGGERIMENTS I PROPOSTES i estava més clar).
En la nostra opinió, aquesta responsabilitat hauria de recaure en el Vocal Coordinador del Grup
de Treball de Benestar Social, qui podrà delegar en qualsevol persona, integrant o no de
l'esmentat Grup, en funció del Consell i del tema tractat.

Veína de Russafa. Motivo de la intervención:

Habiéndose iniciado las obras de remodelación de la Avenida Peris y Valero, los vecinos
de las calles Mestre Racional y luego Centelles, y siguientes, nos encontramos con un
atascamiento continuo del tráfico, dado que se han desviado a esa ruta de circulaciónlos
autobuses de las líneas 13, 19, 93, 95, 40, etc... siendo que ya solo hay un único carril para la
circulación habitual, hoy por hoy es un auténtico caos incrementado por el hecho de que hay
gente que aparca en doble fila, y suele ser bastante catastrófico.Por lo que SOLITICO

,Respetuosamente, que el Pleno de esta Junta traslade nuestra queja y pueda, en la medida
de lo posible, paliar los daños que los vecinos venimos sufriendo, quizá desviando las rutas de los
autobuses por otras vías, o quizá aumentando la frecuencia de la Policía Local para que la gente
no aparque en doble fila, si bien lo mejor sería reordenar las rutas de los autobuses y ser
conscientes de que no se puede cerrar al tráfico una gran vía (Peris y Valero) durante un año
(previsto) y pretender que los vecinos no sufran la consecuencias. Recuerdo que el plazo inicial
de ejecución es de un año,siendo que nadie piensa que se pueda cumplir. Creemos que todo tiene
que tener un equilibrio y ser ecuánime. En este caso, no lo está siendo y el malestar en el barrio
aumenta día a día.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les  21 hores, estenent-se la
present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot això com a secretari en dono fe.

LA PRESIDENTA                                                               EL SECRETARIO


